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DOEL: Informeren
Het college neemt kennis van het bevriezen van het project Rode Loper Noord.
Het college stuurt het besluit ter informatie naar de commissie Beheer om de raad op de hoogte te 
brengen hoe de investering wordt uitgevoerd (protocol actieve informatieplicht, artikel 4 lid 1).

B&W

1. Het college neemt kennis van het bevriezen van het project Rode Loper Noord, totdat de 
bouwvergunning van de nog te realiseren Schotersingelbrug onherroepelijk is.

2. De buurtbewoners, Wijkraad, Connexxion en de Fietsersbond ontvangen informatie over deze 
informatienota.

3. Het besluit van het college wordt ter informatie gestuurd aan de commissie Beheer.



Informatienota
Onderwerp: Resultaten participatie Rode Loper Noord meenemen in procedure

Schotersingelbrug.
Reg. Nummer: 10/17772

1. Inleiding
De hoogwaardige fietsvoorziening ‘Rode Loper’ (Riviervismarkt - Kleverlaan), 
wordt in onderdelen in Haarlem gerealiseerd. De Rode Loper Noord, tussen de 
Schotersingel en de Kleverlaan, is de volgende schakel. Deze moet op termijn 
aansluiten op de Kruisweg, via de nog te realiseren Schotersingelbrug. Het proces 
voor het tot stand komen van het definitief ontwerp (DO) is inmiddels afgerond. De 
vertragingen in het project Schotersingelbrug hebben gevolgen voor de Rode Loper 
Noord. Met deze informatienota wordt u over deze gevolgen geïnformeerd.

2. Kernboodschap
De procedure voor het bestemmingsplan voor de Schotersingelbrug is wederom 
vertraagd. De brug wordt nu opgenomen in het nog op te stellen bestemmingsplan 
Nieuwstad. Zolang er geen onherroepelijke bouwvergunning is verleend voor deze 
brug, bestaat er een reëel risico dat de brug helemaal niet gebouwd kan worden als 
gevolg van procedures (bezwaar & beroep). Om te voorkomen dat een Rode Loper 
Noord fietsroute aangelegd wordt, die door deze situatie niet via de Schotersingel 
aansluit op de Kruisweg, wordt de uitvoering van het project pas aanbesteed als de 
bouwvergunning van de Schotersingelbrug onherroepelijk is. Het project de Rode 
Loper Noord wordt dus bevroren.

3. Consequenties
Door het bevriezen van het project Rode Loper Noord, totdat de bouwvergunning 
van de Schotersingelbrug onherroepelijk is, wordt het noodzakelijk om het 
subsidieverzoek (BDU kleine fietsinfrastructuur) van € 412.200,- voor de Rode 
Loper Noord bij de provincie Noord-Holland in te trekken en in de toekomst aan te 
vragen op het moment dat realisatie zeker is. De subsidie was nog niet zeker, omdat 
er nog geen beschikking voor is afgegeven. Bij een toekomstige aanvraag, zal het 
project moeten concurreren met andere aanvragen in dat betreffende jaar.

Participatie en inspraak heeft plaatsgevonden met diverse belanghebbenden 
(Wijkraad Frans Halsbuurt, Politie, de Fietsersbond en Connexxion). Dit heeft 
geleid tot een voorlopig ontwerp (VO). Op 25 augustus 2009 is dit VO getoond op 
een inspraakavond. Belanghebbenden konden tussen 20 augustus en 2 oktober 2009 
een reactie op het VO insturen. De ontvangen reacties zijn indien mogelijk verwerkt 
in het DO. Zie bijlage B voor een overzicht van de ontvangen reacties en 
antwoorden.

De totale kosten van het DO worden geraamd op € 625.000,-. De dekking is 
opgenomen in het MJP 2010-2014 onder de stelpost IP 61.90c en de begrotingspost 
Openbare verlichting op normniveau brengen. De tabel op de volgende pagina geeft 
een overzicht van de huidige dekking.



DEKKING JAAR BEDRAG
IP 61.90c: Wegen, straten en pleinen 2010 € 175.000,00
IP 61.90c: Wegen, straten en pleinen 2011 € 400.000,00
Subtotaal 2010+2011 €575.000,00

Openbare verlichting op normniveau 2010 € 50.000,00
Subtotaal 2010+2011 €50.000,00

Totaal € 625.000,00

Deze dekkingsbedragen worden vooralsnog doorgeschoven naar 2012. Uit de 
voortgang van het project Schotersingelbrug zal moeten blijken of in dit jaar de 
Rode Loper Noord weer ontdooit wordt. Als dat niet het geval is, zullen de 
dekkingsbedragen verder doorschuiven. Dit heeft geen financiële consequenties, 
omdat op deze stelpost IP 61.90c overbenoeming plaatsvindt.

4. Vervolg
Het project wordt bevroren voordat wij het DO vaststellen. Daarom zal bij de 
besluitvorming over op de Schotersingelbrug het DO van de Rode Loper Noord 
worden betrokken. De reacties die wij hebben ontvangen naar aanleiding van de 
inspraakavond, worden beschouwd als participatiereacties.
De belanghebbenden die een reactie hebben ingediend, krijgen naar aanleiding van 
deze nota een brief. Hierin wordt uitleg gegeven over het bevriezen van het project 
en de koppeling met de Schotersingelbrug. Het DO en het overzicht met reacties zal 
worden bij gevoegd.

Naar aanleiding van de inspraakavond hebben wij een brief ontvangen van de 
wijkraad, bewoners en ondernemers uit de Frans Halsstraat, Schoterweg en de 
Bolwerken. De brief bevat vele handtekeningen. Zie bijlage C. Kort samengevat 
staat in de brief verwoord dat men ‘boos’ is over het opknippen van het totale 
project Rode Loper. Deelprojecten, zoals de Rode Loper Noord en de 
Schotersingelbrug, worden als aparte onderdelen in procedure gebracht, terwijl de 
tracékeuze (die ten grondslag ligt aan deze projecten) niet meer ter discussie staat. 
De stellers zijn tegen de locatie van de Schotersingelbrug.
Deze kritiek is overigens onterecht, omdat pas na participatie en inspraak het tracé 
voor de totale Rode Loper door de gemeenteraad is vastgesteld in de Structuurvisie 
Haarlem 2020. De brief wordt beschouwd als reactie op de inspraakavond. In de 
inspraaknotitie (bijlage B, pagina 25) wordt de brief beantwoord. Deze zal aan de 
stellers worden toegezonden.

Tijdens de inspraak op het bestemmingsplan Nieuwstad, inclusief de 
Schotersingelbrug, zal ook het DO van de Rode Loper Noord getoond worden als 
zijnde het uitgangspunt voor de inrichting van het vervolg van het tracé. Het DO 
wordt vastgesteld met ons besluit over de Schotersingelbrug, nadat inspraak over 
deze brug heeft plaatsgevonden in het kader van de bestemmingsplanprocedure.

5. Bijlagen
• Bijlage A: Definitieve Ontwerp tekening, d.d. 21 - 12 - 2009
• Bijlage B: Inspraaknotitie, d.d. 25 - 01 - 2010
• Bijlage C: Brief wijkraad, bewoners en ondernemers, d.d. 28 - 09 - 2009
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Nr. Registratie
nummer

naam adres Reactie Voorlopig Ontwerp herstructurering Rode Loper Noord 2dc fase Antwoord

1. 09/185105 F.M. de Vries 
(Michiel)

1. Het huidige fietspad loopt door de Frans Halsstraat linksaf de 
Kennemerstraat voorbij, ik zag dat er een wens is om dat af te sluiten. Ik 
vraag mij af wat er met de extra raimte die daarmee in deze mime straat 
gebeurt.
2. Het aansluiten van het fietspad op de fietspaden van het bolwerk is 
buiten dit plan. Ik vraag mij echter af of de uitkomst van die discussie 
niet het plan te veel beïnvloedt. Als er geen brug door de bolwerken 
komt voor fietsers (mijnvoorkeur), dan denk ik dat een fietspad dat 
uitkomt bij de Kennemerstraat niet zo nuttig is.
3. Ik snap niet hoe de Kennemerstraat eruit komt te zien. Aan de 
doorsnede te zien komt er een groot fietspad, trottoir, en 
parkeerplaatsen. Ik vraag mij af hoe de parkeerplaatsen te bereiken zijn 
door de auto’s. Ik vraag mij verder af hoe het aantal parkeerplaatsen 
zich in de nieuwe situatie verhoudt met de bestaande situatie.
4. Daarnaast vraag ik mij af hoer wordt omgegaan met de pakhuizen die 
zich op dit moment in de Kennemerstraat bevinden, Deze hebben 
namelijk uitritten.

- 5. Als laatste vraag ik mij af wat de tijdsplanning is voor deze wijziging
en wat het verdere proces is

1. Dat wordt trottoir.
2. Het project Schotersingelbrug heeft vertraging opgelopen. Totdat 
de realisatie van de Schotersingelbrug onherroepelijk is, wordt het 
project Rode Loper Noord bevroren. Hiermee wordt voorkomen dat 
er een situatie kan ontstaan, waarbij de Rode Loper Noord geen 
vervolg krijgt over de Bolwerken naar hei Station.
3. De Kennemerstraat, tussen de Frans Halsstraat en de
Schotersingel, wordt ingericht als “fietsstraat”. Dat betekent in dit 
geval dat er in het midden van de weg een rijbaan in asfalt ligt, met 
aan weerszijden een strook klinkers. Fietsers rijden over het asfalt 
en auto’s, die ook over een fietsstraat mogen rijden, maken naast het 
asfalt ook gebruik van de klinkerstroken. De getekende 
parkeerplaatsen zijn zo ook te bereiken. NB het gaat hier om een 
parkeerstrook en geen exacte indeling van parkeerplaatsen.
Aantal echte parkeerplaatsen huidig is 20 En aantal parkeerplaatsen 
nieuw is 17.
4. De bijbehorende inritten blijven behouden.
5. De aanbesteding zal - volgens planning - plaatsvinden voor 1 
november 2010. De start van de uitvoering staat gepland voor I 
januari 2011

2. Linda en Frank
Hubert

Wij zijn grote voorstanders van zowel de brug als hel project Rode Loper. 
Opgegroeid in uiteinde Haarlem-Zuid en wondende in de Frans Halsbuurt 
ervaren we veel stremming op de fietsroute. Ook ervaren we de bestaande 
verkeerssituatie aan de noordzijde van het station als rommelig, onoverzichtelijk 
en niet gunstig voor de doorstroming. Wij ervaren een gecombineerde 
verkeersstroom voor fietsers als veiliger en prettiger dan dicht langs de vaak 
hard rijdende auto’s. Is dit geen mogelijkheid voor het gehele project? (geen 
splitsingen als bij de Paul Kruger)
Verder misschien een heel vergegrepen suggestie;

- Jansweg één richting Zuid-Noord met brugverbinding met Schoterweg. 
Tevens één richting Zuid-Noord voor autoverkeer.
Kennemerstraat één richting Noord-Zuid met brugverbinding met 
Kruisstraat. Tevens één richting Noord-Zuid voor autoverkeer en Rode 
loper
Misschien Kennemerbrug weg of andere bestemming, andere 
verkeerssituatie Schotersingel-Frans Halsplein.
Kom maar op met de Rode Loper!

Uw suggesties vallen buiten het plangebied. Dit betreft het project 
van Riool tot Rode loper. De fietsverbinding via het Bolwerk sluit 
straks aan op de te wijzigen situatie in de Kruisweg/Kruisstraat. Het 
fietsverkeer komt straks via deze route in twee richtingen langs de 
ingang van de toekomstige fietsenkelder. Deze route (via de
Kruisweg en Kruisstraat) wordt bovendien autoluw gemaakt. Het 
principebesluit om een nieuwe fietsverbinding aan te leggen tussen 
de Kruisweg en de Kennemmerstraat (via de Bolwerken) is al 
genomen in april 2005 in het kader van het vaststellen van de 
Structuurvisie Haarlem 2020. De aanleg van de verbinding wordt 
om uiteenlopende redenen in delen voorbereid (en uitgevoerd).

3. Firma Bijl
Radiatcuter
Dhr. Ton Bijl

De kruising Frans Halsstraat-Kennemerstraat zijn wij op tegen vanwege dc 
aanlevering van de bedrijven. Gaarne overleg met de ondernemers van de Frans 
Halssstraat.

Aanpassing VO: Kruising wordt aangepast zodat leveranciers de 
bedrijven kunnen bereiken.

4. K.R. Regenboog Prachtig plan ! Minder drukte voor de deur (Schoterweg) Positieve mening van inspreker.

5. I. Lammertuzk - 
Kooij

1 .Blijft de uitrit open van Kennemerstraat 1 ? Dit is absoluut 
noodzakelijk
2.Verboden parkeren gewenst bij uitrit Frans Halshofje. Dit is in de 
Kennemerstraat, ligt tussen Schotersingel 19 -achterzijde- en 
Kennemerstraat 2

1. Aanpassing VO: Deze blijft open.
2. Aanpassing VO: De inrit wordt voorzien van een kruismarkering.

6. Tekening op 
inspraakformulier

C. van Kralingen Kruising Kennerstraat, Soutmanstraat en Frans Halsstraat open laten voor 
auto’s. Vanwege parkeerproblemen in de wijk rijden veel mensen en rondje via 
Saenredamstraat om de auto kwijt te kunnen. Huidig plan voorziet niet in die

Aanpassing VO: De weg blijft toegankelijk voor autoverkeer, ook in 
verband met laden en lossen van de bedrijven aan de F'rans
Halsstraat.
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mogelijkheid. Verder prima plan!!
7. Tekening op 

inspraaklormulier
S. Paupe 1. Door het aanleggen van de Rode Loper worden het aantal parkeerplekken 

sterk verminderd en de Cronjegarage staat leeg. Geef omwonenden korting op 
de garage tarieven. Ni betaal je 60 euro voor parkeervergunning in een jaar, per 
maand is dit de prijs van de garage, belachelijk!!!. Waarom maar 1,5 
parkeerplaats geplaatst tegenover de Kennemerstraat 35 en geen 2 of 3???
2. T.h.v. de Frans Hals bocht is er in het plan geen fietspad verbinding naar de 
rotonde bij de Kennemerbrug. Een trottoir is de verbinding. Dit is een potentieel 
gevaar. Als men in de buurt van het Prinsen Bolwerk moet zijn zal men de 
autoweg als alternatieve route gaan verkiezen. Dat moet anders

1. Aanpassing VO; tegenover Kennemerstraat 35 zijn 3 
parkeerplaatsen getekend. Voor meer plekken is hier geen ruimte
2. De nieuwe route voor de fiets gaat door de Kennemerstraat lopen, 
en niet meer door het “korte deeP’van de Frans Halsstraat. Via de 
Kennemerstraat is ook het Prinsenbolwerk te bereiken.

8. Jaco van der Steen Ik denk dat hel stukje Kennemerstraat tussen de Frans Halsstraat en
Schotersingel volkomen ongeschikt is om zulke enorme hoeveelheden fietsers 
en brommers door te laten. Verder wens ik als musicus bij mij huis/garage te 
kunnen komen om te laden / lossen en parkeren. Ik ben dus tegen dit ontwerp, 
wens het te houden zoals het is. Anders alternatief 3 of 2 (tracé van de wijkraad)

Alle garages in de Kennemerslraat blijven bereikbaar, ook mei de 
auto. Parkeerplaatsen blijven in de straat aanwezig.
Met het inrichten van het gedeelte tussen de Frans Halsstraat en de 
Schotersingel als fietsstraat wordt rekening gehouden met een 
grotere hoeveelheid fietsers en brommers.

9. N.O. Vogelaar Over het algemeen een goed plan m.u.v. het fietspad langs het Dolhuys en de 
brug die het park ernstig geweld zal aandoen. Ook al is de klacht niet 
ontvankelijk,moet ik dit toch even kwijt.

Het project Schotersingelbrug heeft vertraging opgelopen. Totdat de 
realisatie van de Schotersingelbrug onherroepelijk is, wordt het 
project Rode Loper Noord bevroren. Hiermee wordt voorkomen dat 
er een situatie kan ontstaan, waarbij de Rode Loper Noord geen 
vervolg krijgt over de Bolwerken naar het Station.

10. Jan Boelens 1. Merkwaardig jammer dat er niet over de brug gesproken kan worden. En ook 
jammer dat aan de buurt nooit eerder is kenbaar gemaakt dat die brug al 
vaststaat en het tracé daar mee in feite ook. Conclusie; grote bijeenkomst die 
nergens meer over gaat. Overigens wcghalen fietspad Frans Halsstraat om Rode 
Loper mogclijk te maken is geen goed idee.

2. Fietsen in de Frans Halstraat blijft gevaarlijk.

1. De fietsverbinding via het Bolwerk sluit straks aan op de te 
wijzigen situatie in de Kruisweg/Kmisstraat. Het fietsverkeer komt 
straks via deze route in twee richtingen langs de ingang van de 
toekomstige fielsenkeldcr. Deze route (via de Kruisweg en 
Kruisstraat) wordt bovendien auloluw gemaakt. Het principebesluit 
om een nieuwe fietsverbinding aan te leggen tussen de Kruisweg en 
de Kennemmerstraat (via de Bolwerken) is al genomen in april 2005 
in het kader van het vaststellen van de Structuurvisie Haarlem
2020. De aanleg van de verbinding wordt om uiteenlopende redenen 
in delen voorbereid (en uitgevoerd).

2.0m van Haarlem noord naar het station/centrum te komen met de 
fiets is de Frans Halsstraat niet meer nodig als de nieuwe fietsroute 
door de Kennemerstraat een feit is.

11. 2009/161071 Auto Haarlem
J.A. Verhoeven

Gepland ontwerp kruising Kennemerstraat / Frans Halsstraat laat geen 
tankauto’s bergingsvoertuigen e.d bij mijn bedrijf toe. Als het fietspad verlegd 
wordt blijft het mogelijk voor deze voertuigen om bij mijn bedrijf te komen en 
de brede Frans Halsstraat op te rijden. Gaarne overleg met ondernemers uit de 
Frans Halsstraat.
Per mail binnengekomen;
Door de afsluiting van het westelijk del van de Frans Halsstraat van de grote FH 
straat wordt mijn bedrijf onbereikbaar voor verzorgingsverkeer. Dit zijn vracht 
en tankauto’s als ook bergingsvoertuigen voor de repatriëring van gestrande 
aulo’s. Voor deze voertuigen is hel onmogelijk om het bedrijf te bereiken via de 
door u geschetste fietsstraat, de Kennemerstraat, omdat deze straat te smal is en 
de draai vanaf de Schotersingel te krap is en de voertuigen mochten ze met veel 
kunst en vliegwerk bij het bedrijf zijn gekomen de straat nooit meer kunnen 
verlaten. Keren is onmogelijk en de straat wordt verderop alleen maar smaller.
U begrijpt dat een vrije doorgang naar de grote Fr. Halsstraat voor mijn bedrijf 
van levensbelang is.
Als afsluiting in dit plan toch door gezet worden zal dit een mogelijk doodsteek 
voor mijn garagebedrijf en de daar aangekoppelde werkgelegenheid zijn. We 
spreken dan over 3ft’s en 1 deeltijdbaan. Ik vraag u vriendelijk om het plan in 
deze vorm niet uit te voeren en de gewenste aanpassing aan de genoemde

Aanpassing VO: De kruising Frans Halsstraat Kennemerstraat blijft 
toegankelijk voor autoverkeer, zodat laden en lossen van de 
bedrijven in de Frans Halsstraat mogelijk blijft.
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kruising te maken. Tevens zou ik graag zien dat u de ondernemers in deze straat 
uitnodigt worden voor een gesprek inch voorzitter van de wijkraad(Firma Bijl, 
Firma Box en Auto Haarlem)

12. I.B.M. Butijn I.v.m. de nieuwe vormfietsen onder de naam bakfiets is het verstandig om 
meteen de fietspaden breed genoeg te maken, dus niet te smal. Het is soms 
levensgevaarlijk.

Het fietspad is - waar mogelijk - 3,50 meter breed. Ook bakfietsen 
kunnen gemakkelijk over het pad rijden.

13. Michiel Veldkamp De ingreep op de net gereconstmeerde omgeving is veel te groot tav het 
gestelde probleem. Ik sluit mij aan bij de visie van de Frans Hals. Ook bij de 
brug variant moet de Kennemerstraat /plein overgestoken worden. Lost dus 
weinig op voor zover ik zo snel kan overzien. Deze manier van inspraak waarbij 
de brug niet besproken kan worden vind ik schijninspraak.( dit zal wel geen 
inspraak zijn maar een informatie/of menigpeiling)
Ik werk voor de rijks overheid en heb veel ervaring met inspraakprocedures. 
Slordig,

Het project Schotersingelbrug heeft vertraging opgelopen. Totdat de 
realisatie van de Schotersingelbrug onherroepelijk is, wordt het 
project Rode Loper Noord bevroren. Hiermee wordt voorkomen dat 
er een situatie kan ontstaan, waarbij de Rode Loper Noord geen 
vervolg krijgt over de Bolwerken naar het Slalion.

14. Tekening op
inspraakfonnulier
bijgevoegd

H.B. van Beelen Ais de nieuwe fietsoversteek Paul Krugerstraat gerealiseerd gaat worden zoals 
aangegeven op de tekening dan komt deze net voor de Kskadronbrug, de in en 
uitrit van Verpleeghuis Overspaarne. Ook het deel tussen de Paul Krugerstraat 
en de splitsing Schoterweg / Kennemerstraat lijkt mij niet veilig, omdat daar dan 
gefietst gaat worden in twee richtingen op een eenrichtingsfietspad.

De oversteek komt inderdaad precies voor de Kskadronbrug. De
Paul Krugerstraat is een eenrichtingsstraat. Vanaf de Schoterweg 
mag je er alleen in. Fietsen in 2 richtingen op het stukje fietspad 
tussen de Paul Krugerstraat en de nieuwe fietsoversteek is daarmee 
onwaarschijnliik.

15. 2009/161240 Madelein Pulles Ik mis in de Rode Loper plan een aansluiting voor het fietsverkeer vanuit de 
Cronjestraat. Omdat de Vroomstraat nu niet geschikt is om een dóórsteek te 
maken naar de Kennemerstraat gaan de fietsers of over de stoep, of spookrijden 
op de Schoterweg. Het fietspad is pas vanaf de J. de Breukstraat geschikt 
gemaakt voor twee richtingen, Ik heb hierdoor al vele nare ongelukken gezien. 
Zelf moet ik als ik de deur uit ga eerst naar links kijken wil ik op de stoep niet 
van de sokken gereden worden.

In de Vroomstraat is nu een fietsdoorsteek. De Vroomstraat valt 
buiten het plangebied. NB: Het is bekend dat op dit deel van de 
Schoterweg veel in de tegen richting wordt gefietst. Een onderzoek 
naar verbreding is daarom al wel voorzien in het 
uitvoeringsprogramma fiets maar heeft vooralsnog geen hoge 
prioriteit. In 2010 wordt onderzoek gedaan naar verbreding en 
fietsdoorsteek Vroomstraat. Bezien zal worden in hoeverre dit 
probleem blijft bestaan als straks de nieuwe verbinding is 
gerealiseerd. Verbreding van de fietspaden in Schoterweg tussen de 
Cronjé en het Frans Halsplein zal ten koste gaan van andere 
(verkeers-)voorzieningen en is daarmee allerminst zeker van 
uitvoering.

16. Dhr S.Timmerman <
Dhr A.K Dijkstra
Boeketterie Franciei
Haarlem

Als ondernemer op de Schoterweg nr 34 heb ik een klein aantal vragen omtrent 
de Rode Loper Noord fase 2.
Helaas kon ik gister niet aanwezig zijn bij de vergadering.
Vriendelijke vraag welke gevolgen heeft het Rode loper project voor mij, moet 
ik mij ernstige zorgen gaan maken hierover.
Kunt u kort samenvatten wat er in mijn gedeelte van de straat gaat gebeuren.
Het betreft de Bloemenwinkel van Boeketterie Francien.
Welke periode gaat dit alles gebeuren.
Blijf ik bereikbaar voor aanvoer (dagelijks) en mijn klanten.
Wat is mijn toekomst daarna.
We hebben al veel moeilijke tijden gehad hoop niet dat ik nu weer in de put 
raak.

De Schoterweg valt, op het kruispunt met de Paul Krugerstraat na, 
buiten het plangebied. De bereikbaarheid voor leveranciers en 
klanten komt niet in hel geding. Door de RodeLoper Noord zal de 
hoofdfietsroute van zuid naar noord door de Kennemerstraat gaan 
lopen en niet meer door de Schoterweg. Fietsverkeer via de 
Schoterweg blijft mogelijk.

Graag dus een korte samenvatting van de plannen op de achterweg deel nr 34
17. 2009/165647 R. J. van Rutten Ik maak bezwaar tegen dit plan.

Het gaat ten koste van ong. 10 parkeerplaatsen, waarvan er al veel te kort zijn 
en waarvoor we elkaar nog steeds moeten betalen. Dan wordt de Frans
Halsstraat afgesloten (van het smalle naar het brede gedeelte) nu kun je goed 
zien of er verkeer aankomt omdat je ver links in de Kennemerstraat kan kijken, 
dat moetje eens doen als je via de Sehotersingel naar het station of naar het
Frans Halsplein gaat, je moet hier extra opletten , ik heb er geen belang bij dat 
de straat afgesloten wordt.
Ik voorzie dat het fietspad een grote racebaan gaat worden voor fietsen en 
bromfietsen recht uit en vol gas, want ze hebben nergens obstakels en ze hebben

Wijziging VO: Kruising Frans Halsstraat Kennemerstraat blijft open 
voor autoverkeer. Doel van de Rode Loper is een snelle en 
comfortabele fietsverbinding van en naar het centrum/station. Dat 
betekent inderdaad dat (snor)fietsen, soepel over de fietspaden 
kunnen bewegen. De huidige fietspaden via dc Kcnnemerbrug en 
langs de Schoterweg zijn te smal en er is geen ruimte voor 
verbreding zonder dat dat ten koste gaat van andere 
verkeersfuncties. Over het principe om een nieuwe fietsverbinding 
aan te leggen tussen de Kmisweg en de Kennemmerstraat (via de 
Bolwerken) is in het kader van de Structuurvisie Haarlem 2020 al
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voorrang en het voordeel voor de fietsers is hooguit 10 sec. en dan staan ze bij 
het station te wachten om over te steken. Ik vraag me af wat er aan de huidige 
fietspad mankeert en de ene kant heen en de andere kant terug dan komen ze 
ook nog langs een hele hoop winkels, als deze na verloop van tijd door slechte 
verkoop ook nog eens verdwijnen wordt het hier een dooie boel.

besloten. Deze visie is op 20 april 2005 door de gemeenteraad 
vastgesteld en daarom uitgangspunt van verder planontwikkeling.
De winkels blijven bereikbaar per fiets.

18. 2009/180727 Rudolph Graft Ik ben tegen een twee richting fietspad door de kennemerstraat en wel om de 
volgende redenen;

1. Er zulke gevaarlijke situaties ontstaan door autoverkeer te mengen 
met een tweerichting verkeer fietspad. Ook staan er regelmatig bestel en 
of vrachtwagens te laden en lossen daar er opslagruimte zijn in de 
Kennemerstraat. In de ochtend en avondspits is het een komen en gaan 
van auto’s die geconfronteerd worden met een grote stroom van fietsers 
en brommers. Levensgevaarlijk!!!!
2. Veel fietsverkeer zal over de rijbaan gaan omdat de route door de 
kennemerstraat als omrijden zal worden beschouwd.
Ik wil toch nog iets over de brug zeggen , maar zal dat op een aparte 
formulier doen.
Bedrijven en middenstand zal zeker te lijden hebben van deze situatie!

1. Op een fietsstraat is de fietser de belangrijkste gebruiker. 
Automobilisten dienen hun snelheid en gedrag op het veelvuldige 
fietsgebruik aan te passen. Dit komt tot uitdrukking in de 
vormgeving . Voor laden en lossen kan gebruik gemaakt worden 
van de parkeermogelijkheden in de straat.
2. De totale fietsroute zal uitcindelijk rechtdoor door de Bolwerken 
gaan lopen. Daarmee wordt de route door de Kennemerstraat 
aanmerkelijk korter. Beide routes blijven open en dus wordt men in 
de gelegenheid gesteld om de bedrijven aan te doen.

19. 2009/180828 Rudolph Graft Reactie op de Brug.
Het is natuurlijk onmogelijk om iets te zeggen over het fietspad door de 
Kennemerstraat zonder de brug daarin te betrekken. Zonder de brug is dit 
fietspad natuurlijk zinloos! Een brug over het bolwerk is absoluut een heel 
slecht idee omdat;

het gaat om een beschermd stadgezicht (Dolhuys)
Een nieuwe doorsnijding van het Bolwerk de rust die wordt op die plek 
(enige plek eigenlijk die echt rustig is) heerst zal vernietigen. Ga daar 
maar eens kijken.

Het principebesluit om een nieuwe fietsverbinding aan te leggen 
tussen de Kruisweg en de Kennemmerstraat (via de Bolwerken) is al 
genomen in april 2005 in het kader van het vaststellen van de 
Structuurvisie Haarlem 2020.
Het project Schotersingelbrug heeft vertraging opgelopen. Totdat de 
realisatie van de Schotersingelbrug onherroepelijk is, wordt het 
project Rode Loper Noord bevroren. Hiermee wordt voorkomen dat 
er een situatie kan ontstaan, waarbij de Rode Loper Noord geen 
vervolg krijgt over de Bolwerken naar het Station.

20. R.J. Hendricks Mijn reactie op het plan is dat het geldverspilling is en helemaal niets toevoegt 
aan de reguliere route door de Frans Halsstraat via Kennemerplein en de 
oversteek Staten Bolwerk(bij de verkeerslichten) naar de Kruisstraat. Naar mijn 
mening is dit een prima route naar het centrum.
Over de brug mag ik niets zeggen, maar op internet kun je op de kaart al zien 
dat deze is opgetekend en dus gepland. Waarom wordt er zo geheimzinnig 
overgedaan. Het lijkt er op dat er wat te verbergen is.

De fietsverbinding via het Bolwerk sluit straks aan op de te wijzigen 
situatie in de Kruisweg/Kruisstraat. Het fietsverkeer komt straks via 
deze route in twee richtingen langs de ingang van de toekomstige 
fietsenkelder. Deze route (via de Kruisweg en Kruisstraat) wordt 
bovendien autoluw gemaakt.
Het principebesluit om een nieuwe fietsverbinding aan te leggen 
tussen de Kruisweg en de Kennemmerstraat (via de Bolwerken) is al 
genomen in april 2005 in het kader van het vaststellen van de 
Structuurvisie Haarlem 2020. De aanleg van de verbinding wordt 
om uiteenlopende redenen in delen voorbereid (en uitgevoerd).

21. 2009/169687 E.A. Graaman De kruising bij de kleine Frans Halsstraat moet zo blijven. De fietsers hebben 
vanaf de Kleverlaan toch al voorrang en scheelt het misschien 30-45 sec. en dat 
is zoveel geld niet waard. Ook wordt het niets om van de Schotersingel de 
Kennemerstraat (fietsweg) in te rijden met de auto want de fietsers rijden met 3 
af 4 soms naast elkaar en gaan niet opzij. Ook wordt het voor de snor en 
iromfietsen een lange racebaan. Rode loper te duur en brug onbespreekbaar.

Op een fietsstraat is de fietser de belangrijkste gebruiker. 
Automobilisten dienen hun snelheid en gedrag op het veelvuldige 
fietsgebruik aan te passen. Dit komt tot uitdrukking in de 
vormgeving.
Het principebesluit om een nieuwe fietsverbinding aan te leggen 
tussen de Kruisweg en de Kennemmerstraat (via de Bolwerken) is al 
genomen in april 2005 in het kader van het vaststellen van de 
Structuurvisie Haarlem 2020.

22. 2009/187262 Fietserbond Rene 
Rood 1. De Fietsersbond vindt de Rode Loper een uitstekend plan. De Rode 

Loper zal een grote impact hebben op de bereikbaarheid van de stad per 
fiets.

2. Fietsersbond maakt bezwaar tegen de opheffing van het fietspad in de 
Frans Halsstraat. Het is ongewenst en onnodig. Het verbod zal moeilijk 
te handhaven zijn. Met een smal fietspad van 1,50 m (in de bocht een 
klein stukje h niveau met de rijstrook) kan de fietsverbinding Frans 
Halsstraat richting Kennemerplein blijven bestaan. Onderstaande 
tekening laat zien hoe het knelpunt opgelost kan worden.

1. Ter kennisgeving.
2. Het fietspad door de Frans Halsstraat is een verbinding van 

de Kennemerstraat en het Frans Halsplein, ter hoogte van de 
Schotersingel. In de nieuwe situatie wordt de fietsroute 
verlegd door de Kennemerstraat en dan de bolwerken in. 
Fietsers die naar het Frans Halsplein willen gaan linksaf de 
Schotersingel in en belanden dan op exact dezelfde plek als 
met de oude route het geval was. Met deze nieuwe 
verbinding is de noodzaak voor het pad in de Frans
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Voorstel gemeente:
Opheffen fietspad Frans Halsstraat. Fietsers op rijbaan tussen 
druk (bus) verkeer.

Voorstel Fietsersbond:
Fietspad kan behouden blijven d.m.v. smalle fietsstrook a 
niveau met rijbaaa Deze haaks aansluiten op Rode Loper.

Het instellen van een 30km/u zone maakt het fietsen op de rijbaan nog 
niet tot een aanvaarbare oplossing. Fietsen tussen het drukke 
wegverkeer en het drukke busverkeer in de Frans Halsstraat is 
levensgevaarlijk.
De verkeersintensiteit is aldus CROW normen te hoog vooreen ETW 
(erftoegangsweg, 30 km/u weg). De norm is < 6000 mvt/etm in 
tweerichtingen. Hier is sprake van meer dan het dubbele: 7000 mvt/etm 
in één richting.

Bovendien neemt de gemeente geen maatregelen die een 
snelhcidsregiem van 30 km/u afdwingt (V85<30 km/u). Daarmee maakt 
gemeente het de politie wetlelijk onmogelijk om op 
snelheidsovertredingen te handhaven.
Fietsers op de rijbaan is hier ongewenst i.v.m. de doorstroming van het 
busverkeer. Ook Rover steunt ons voorstel de fietsers niet te mengen 
met het OV.
Plaats geen lichtmasten o.i.d. in de smalle schrikstrook tussen het

Halsstraat er niet meer ( voor fietsers in tegenrichting is er 
immers ook geen voorziening). Omdat er naast het trottoir 
van 1 meter bij Frans Halsstraat 28 geen ruimte meer 
overblijft om een veilige en verantwoorde fietsvoorziening* 
aan te leggen laten we een gedeelte van het fietspad in de 
straat vervallen.

* Met het niet langer noodzakelijk zijn van de fietsverbinding zijn 
wij tegen de voorgestelde oplossing omdat de dóórsteek als 
fietsstrook op de rijbaan uitkomt op een plek waar grote voertuigen 
uitzwaaien om de bocht te kunnen nemen. Dit is een onveilige 
situatie.

3. Fietsen op de rijbaan van de Frans Halsstraat kan. maar is niet 
noodzakeiijk omdat de fietsroute via de Kennemerstraat gaat lopen.

4. In hel HVVP is deze weg ingedeeld als een erftoegangsweg met 
bus, waarbij is aangegeven dat ‘inpassing punt van nadere 
uitwerking’ behoeft. De gemeente heeft nog steeds de ambitie het 
aantal motorvoertuigen terug te dringen op dit traject. Dit zou ook 
gunstig zijn voor de doorstroming van het openbaar vervoer.

5. Een 30 km/uur besluit tbv de verkeersveiligheidfsituationeel
besluit) op het versmalde deel langs de Rode Loper is een kwestie 
waarvoor de politie een diepere analyse wil maken. Op grond van 
deze analyse zullen 30 km borden worden geplaatst._____________
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23. Judith Vocking

tweerichtingen fietspad en de rijbaan. De obstakelafstand tot verticaal 
obstakel is aldus CROW ASVV6.2-41 65 cm.

8. Mbt de oversteek thv de 
Paul Krugerkade: Maak 
een ruimere bocht naar 
het fietspad aan de 
oostzijde van de weg.
Bijvoorbeeld door de 
boom naar de zuidzijde 
van de fietsoversteek te 
verplaatsen. Zie tekening 
hiernaast: de bochtstraal 
op een fietspad mag 
minimaal R = 5 meter 
bedragen, aldus CROW 
publicatie 230, pagina 49.

9. Breng op de 
fietsoversteekplaats 
geleidelijnen aan en een 
50km/u drempel (zie ook 
tekening), zodat voor automobilisten goed zichtbaar is dat hier een 
fietsoversteekplaats is.

10. Tenslotte bepleit de Fietsersbond om het fietspad aan de westzijde van 
de Kennemerstraat - Schoterweg in tweerichtingen door te trekken tot 
aan de Kleverlaan. Dit is een belangrijke voorziening voor kinderen en 
ouderen die graag willen oversteken bij een verkeerslicht

Wij hopen en verwachten dat u serieus met onze aanbevelingen aan de slag kunt 
en wachten uw reactie met belangstelling af.

1. Rechts naast Kennemerstraat 2 is de in-uitgang van het Frans Halshofje. 
Graag daar parkeervrijvak (is nu ook zo)
2. Ik heb de situatie in de Kennemerstraat, net voor de bocht de Frans 
Halsstraat in, zojuist nog even aandachtig bekeken. Ik kan me niet 
voorstellen dat daar genoeg ruimte is om een breed fietspad voor 
tweerichtingen naast de bestaande rijbaan en stoep aan te leggen. Zowel de 
rijbaan als de stoep zijn op dit punt nu al erg smal, zo ook het huidige 
fietspad. Ik vraag met dus ten zeerste af hoe jullie denken een fietspad te 
vergreden. Mijns inziens ontstaat er een trechter voor het fietsverkeer. Dit 
levert gevaarlijke situaties op, niet alleen voor fietsers maar ook voor 
voetgangers en auto’s(fietsers die in grote haast zijn om de trein te halen 
dan maar even de stoep of de rijbaan schieten).

3.Tot slot vind ik het absurd dat de brug niet in dit traject is 
meegenomen. Ik krijg het gevoel dat dat bewust is gedaan om de Rode 
Loper er makkelijker doorheen te duwen. De bewoners van de Frans 
Halsbuurt zullen immers het felst tegen het vernietigen van het mooie 
stukje Bolwerk zijn, omdat zij er tegenaan wonen en er dus veel gebruik 
van maken Het is een prachtig, rustig en niet te vergeten historische 
plek waar buurtbewoners wandelen, hun hond uitlaten en waar kinderen 
veilig kunnen spelen. Daarbij kan het er bij mij niet in dat de gemeente 
de voetbalkooi naast het Dolhuys wil verplaatsen richting weg om zo dc 
vrije doorkijk naar het Dolhuys te herstellen en het oorspronkelijk 
ontwerp van Zocher weer tot zijn recht laten komen. Vervolgens komt 
diezelfde gemeente met het plan een moderne fietsbrug ter hoogte van 
het Dolhuys te leggen; een brug die absoluut niet gaat passen in de

6. zie punt 3.

7. De lichtmasten zijn onderdeel van het palet aan maatregelen om 
het wegvak voor auto’s optisch zoveel mogelijk te versmallen. 
Daarmee hlijft de snelheid voor de auto’s laag. Wegens 
ruimtegebrek is het niet mogelijk de schampstrook tussen fietspad 
en rijbaan breder te maken. Hierom wijken we af van de richtlijnen. 
De bocht in de fietsoversteek is voor een binnenbocht voldoende om 
de fietser de mogelijkheid te geven comfortabel af te slaan. Met een 
breedte van 3,50 meter van de doorsteek zal de rechtsrijdende 
fietsen zonder te hoeven remmen zijn weg kunnen vervolgen.8. en
9. Om de oversteek extra attentiewaarde te geven wordt een bord 
J24 (let op: fietsoversteek) geplaatst voor de oversteken. Dit wordt 
gecombineerd met een geleidemarkering. Om het autoverkeer te 
remmen zal, voor verkeer naar het zuiden, voor de oversteek 
worden voorzien in een remmende maatregel.

10. Dit valt buiten het plangebied. Besloten is bovendien de effecten 
van de geplande aanpassingen in verkeerregeling t.g.v. de geplande 
herinrichting van de Kleverlaan t.h.v. Ripperda eerst afwachlen. Een 
toekomstige (2010) verkenning zal separaat worden opgesteld.

1. Aanpassing VO: Er zijn een kruismarkering en een inrit 
toegevoegd.
2. In het ontwerp is aangegeven hoe de weg, het fietspad en het 
trottoir er op het smalste gedeelte uit gaan zien. Door ruimtegebrek 
is hier inderdaad sprake van een versmalling. Versmallingen komen 
wel vaker voor op fietsroutes waar onvoldoende ruimte (in de 
breedte) beschikbaar is. Wanneer het fietspad ter plaatse op 
volwaardige breedte doorloopt zal bijna geen voetpad meer 
overblijven. Meer breedte kan worden gecreëerd door het slopen 
van panden. Dit betreft een rigoureuze maatregel waar niet voor 
gekozen is.

3. De fietsverbinding via het Bolwerk sluit straks aan op de te 
wijzigen situatie in de Kruisweg/Kruisstraat. Het fietsverkeer komt 
straks via deze route in twee richtingen langs de ingang van de 
toekomstige fietsenkelder. Deze route (via de Kruisweg en 
Kruisstraat) wordt bovendien autoluw gemaakt.
Het principebesluit om een nieuwe fietsverbinding aan te leggen 
tussen de Kruisweg cn dc Kennemmerstraal (via de Bolwerken) is al 
genomen in april 2005 in hel kader van het vaststellen van de 
Structuurvisie Haarlem 2020. De aanleg van de verbinding wordt 
om uiteenlopende redenen in delen voorbereid (en uitgevoerd).

Het project Schotersingelbrug heeft vertraging opgelopen. Totdat de 
realisatie van de Schotersingelbrug onherroepelijk is, wordt het
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omgeving en dus niet voldoet aan het ontwerp van Zocher destijds heeft 
gemaakt. Snapt u het nog? Ik in ieder geval niet

project Rode Loper Noord bevroren. Hiermee wordt voorkomen dat 
er een situatie kan ontstaan, waarbij de Rode Loper Noord geen 
vervolg krijgt over de Bolwerken naar het Station.

24. Didi Overman Ik vind het een heel slecht plan en ben er absoluut tegen.
1. De bestaande fietsroute is goed en veel veiliger dan een twee- richting 
verkeer fietspad door een smalle straat.
2. De kennemerstraat wordt overbelast door fietser, omdat er toch 
vracht/vuilnis en andere auto’s moeten kunnen rijden, heel onveilig 
voor zowel de fietsers als de auto’s. Bovendien levert het veel 
geluidsoverlast op van bv dronken fietsers die in het weekend 
langskomen.
3. De bocht die verlegd wordt is gevaarlijk en geldverspilling.
4. Erg onvriendelijk voor Frans Halsbewoners op het stukje dat 
afgesloten wordt.
5. Zocher kreeg zijn park terug, maar wist niets van fietsbruggen en het 
stadgezicht met vuur en zwaard verdedigt door de gemeente waar het de 
voetbalkooi betreft wordt in een keer verknald. Niets voor de kinderen 
in de voetbalkooi, alles voor een onnodige ongewenste fietsbrug.
6. Er wordt totaal geen rekeninggehouden in dit plan met de wijk en 
buurtbewoners en hun belangen. De meeste fietsers gaan tot aan het 
station en hebben die rode loper als zodanig heimaal niet nodig. Stop de 
brug en de route door de Kennemerstraat!!!!!!

1. De fietsverbinding via het Bolwerk sluit straks aan op de te 
wijzigen situatie in de Kruisweg/Kmisstraat. Het fietsverkeer komt 
straks via deze route in twee richtingen langs de ingang van de 
toekomstige fietsenkelder. Deze route (via de Kruisweg en 
Kruisstraat) wordt bovendien autoluw gemaakt.
2. De huidige fietspaden via de Schoterweg en de Kennemerbrug 
zijn te smal en kunnen niet verbreed worden zonder dat dit ten koste 
gaat van andere verkeersfuncties. Het gekozen profiel verhindert 
niet dal vracht-/ en vuilnisauto’s door de straat kunnen rijden. Het 
verleggen van de bocht is noodzakelijk om voor de draaicirkels van 
de gelede bussen en vrachtwagencombinaties.
3. Het verruimen van de bocht in de Frans Halsstraat is nodig om 
grote voermigen (oa de bus) door de straat te kunnen laten rijden.
4. Aanpassing VO: De kruising Frans Halsstraat Kennemerstraat 
blijft open voor autoverkeer.
5. Aangenomen voor kennisgeving.
6. De Rode Loper verbindt behalve het station ook het centrum met 
Haarlem-Noord.

25. 2009/168537 Anneweike Noorman 1. Met deze mate van fietsverkeer op deze kruising is een stoplicht 
noodzakelijk.

2. Weghalen parkeerplaatsen (12 stuks) zonder vervanging is 
onacceptabel. Daarvoor is huidige parkeerdruk al te hoog.

3. Uithollen bocht Frans Halsstraat verhoogt verkeersonveiligheid extra, 
nog harder scheurende auto’s door de bocht

4. Uit architectonisch/stedenbouwkundig oogpunt past het niet om deze 
parkeerplaatsen schuin op de stoep te zetten. Gemeente wil zelf 
beschermd stadsgezicht aanvragen.

5. Kan het hier nog uitrijden strak, met de beoogde versmalling.
6. Weghalen fietspad in Frans Halsstraat creëer onveilige situatie op stoep 

en weg, want fietsers moeten dan noodgedwongen over stoep of weg.
7. I.v.m. toeleveranciers afsluiten kruising/ uitrit geen haalbare optie, niet 

afsluiten, creëert echter zeer onoverzichtelijke simatie
8. Niet parkeren kruis, vergeten in te tekenen = ingang hofje.
9. Waarom hier wel drempels en in de Frans Halsstraat niet?
10. Kennemerstraat wordt fietsstraat, auto's mogen niet op fietspad, ontstaat 

zeer gevaarlijke simatie met namen in de ochtend en avondspits.
Fietsers hebben haast.

11. Geen herprofilering zonder 30km geschikt voor busverkeer. Besluit 
voor de hele route langs Frans Halsstraat, Frans Halsplein tot aan de 
brug (komt terug in de actualisatie HVVP)

1. Het is onduidelijk welke kruising precies bedoeld wordt. Ter 
hoogte van de Paul Krugerstraat kan in twee etappes worden 
overgestoken. De praktijk kan uitwijzen dat een 
verkeersregelinstallatie noodzakelijk is. Vooralsnog wordt hiervoor 
niet gekozen om de doorstroming van het openbaar vervoer niet te 
zeer te hinderen.
2. Huidige aantal parkeerplaatsen 20 en nieuw aantal 
parkeerplaatsen 17.
3. Het gekozen profiel verhindert niet dat vracht-/ en vuilnisauto’s 
door de straat kunnen rijden. Het verleggen van de bocht is 
noodzakelijk voor de draaicirkels van de gelede bussen en 
vrachtwagencombinatics.Het vermimen van de bocht in de Frans 
Halsstraat is nodig om grote voertuigen (oa de bus) door de straat te 
kunnen laten rijden.
In het plan zijn geen schuine parkeervakken opgenomen.
4. In de huidige situatie wordt ten gevolge van het smalle profiel 
ook veelvuldig half op de stoep geparkeerd. In het nieuwe profiel 
zijn parkeerstroken met een volwaardige breedte opgenomen.
5. De vraag wordt niet begrepen!
6. Fietsen op de rijbaan van de Frans Halsstraat is niet noodzakelijk 
daar de fietsroute via de Kennemerstraat gaat lopen.
7. Aanpassing VO: Kruising Frans Halsstraat Kennemerstraat blijft 
open voor autoverkeer.
8 Aanpassing VO: Kruismarkering wordt aangebracht.
9. De vraag wordt niet begrepen!
10. In een fietsstraat is de fietser de belangrijkste gebruiker. 
Automobilisten dienen hun snelheid en gedrag op het veelvuldige 
fietsgebruik aan te passen. Dit komt tot uitdrukking in de 
vormgeving. Auto’s zijn wel toegestaan in de fietsstraat.
11. In het HVVP is de genoemde route ingedeeld als een 
erftoegangsweg met bus waarbij is aangegeven dat 'inpassing punt
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van nadere uitwerking’ behoeft. De gemeente heeft nog steeds de 
ambitie het aantal motorvoertuigen terug te dringen op dit traject.
Dit zou ook gunstig zijn voor de doorstroming van het openbaar 
vervoer. De weg wordt dusdanig smal dat het aannemelijk is dat 30 
km per uur de maximaal toegestane snelheid is. Een 30 km/uur 
besluit tbv de verkeersveiligheid (situationeel besluit) op het 
versmalde deel langs de rode loper is een kwestie waarvoor de 
politie een diepere analyse wil maken. Op grond van deze analyse 
kunnen bijpassende borden worden geplaatst.

In dit project zijn tegengestelde belangen. Hoogwaardige 
fietsverbindingen vinden wij belangrijker in het algemeen belang 
van Haarlem t.o.v. de individuele belangen van de bewoners.

26 Chrisien Deen Het tweerichtings fietsverkeer concentreren in de Kennemerstraat (1s,c deel) lijkt 
mij een aantal risico’s / nadelen opleveren;

1 .Parkeerplaatsen (niet alle) worden opgeheven. De wijk begint net 
weer op te krabbelen van een volkswijk naar en nette gewilde wijk. Dit 
komt mede door dat er mensen wonen die werken, mensen die werken 
hebben (heel vaak) een auto nodig om dat te kunnen doen. Het 
wegnemen van parkeerplaatsen zou de vooruitgang in de wijk kunnen 
stagneren.
2 Fietsverkeerstroom is heel erg groot. Het moment dat er met de auto 
door de Kennemerstraat wordt gereden als er veel fietsverkeer s kan dit 
voor risicovolle situaties zorgen. Daarbij komt dat niemand zowel de 
fietsers als de automobilist verwacht dat daar een auto mag rijden, (ik 
heb nog nooit meegemaakt datje ook over een fietspad mag rijden).
3. De wijk wordt nog slechter bereikbaar voor de bewoners. De huidige 
simatie is niet ideaal, maar de situatie die geschetst wordt lijkt mij geen 
verbetering opleveren voor de veiligheid van de fietsers en de bewoners
4. Door de bocht te verbreden in de Frans Halsstraat (Kennemerstraat 2‘k' 
deel) kan niet alleen de bus een betere draai maken , maar ook de auto’s 
sneller door de bocht scheuren. Ook hier zie ik een vergroting van de 
risico’s op ongevallen. Vergroot de bocht voor de bus maar zorg dat de 
draai voor de auto’s hetzelfde blijft (bv maak een rand waarop de bus 
kan aansturen en met zijn snuit kan hangen maar als de auto’s hem 
raken niet blij zijn).

Voor de rest wat ik goed vind!
Scheiden van verkeersstromen.
Aanleggen brug, misschien op andere plek
Alternatieve parkeerplaatsen aan bieden
Bocht alleen voor de bus verruimen.

Succes met het uitwerken van de plannen en de kritische punten te 
verbeteren.

l.In dit project zijn tegengestelde belangen. Hoogwaardige 
fietsverbindingen vinden wij belangrijker in het algemeen belang 
van Haarlem t.o.v. het individueel belang van de bewoners.
2. De Kennemerstraat wordt ingericht als fietsstraat. Dit is niet 
hetzelfde als een fietspad. Door een fietsstraat mag je ook met de 
auto rijden. Deze inrichting wordt ook al elders in het land gebmikt. 
Er zijn diverse voorbeelden in Haarlem.

3. Aanpassing VO; Met hel open houden van de kruising Frans 
Halsstraat Kennemerstraat verandert er niets aan de bereikbaarheid 
van de wijk.
4. Omdat er ook grote vrachtwagens door de straat moeten kunnen 
is de aangegeven wegbreedte echt nodig.

27. Wijkraad Frans Hals Tracé onderzoek van de wijkraad.
Bijgevoegd als bijlage

Het plan Rode Loper behelst een centrale fietsverbinding door het 
Centrum van Haarlem, via de KruiswegZ-straat, Smedestraat, Lange 
Veerstraat waarbij het ontvlechten van de verschillende stromen 
verkeersdeelnemers een belangrijk doel is. In het plan Rode Loper 
Noord wordt dit principe doorgetrokken tot in Haarlem-Noord via 
de Bolwerken en de Kennemerstraat.

Behalve het realiseren van een vlotte doorstroming wordt ook 
gestreefd naar doelen zoals comfortabele, directe en veilige 
fietsvoorzieningen, een ongestoord verloop van de dienstregeling 
van het openbaar vervoer, het verbeteren van de leefbaarheid etc..

8
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De gemeente heeft als bovenliggende doelstelling van beleid het 
gebruik van de fiets te stimuleren in onze verplaatsingsbehoefte op 
de korte afstand. Daarvoor investeert zij onder meer in het 
verbeteren van de infrastructuur. De Rode Loper past in dat streven. 
Feit is dat veel ontwerpen een compromis zijn die veel verschillende 
doelen met wisselende prioriteiten moeten dienen. Daarnaast dient 
de planvorming aan te sluiten op (voorgenomen) planvorming in de 
stationsomgeving en de Bolwerken.

Het ontlasten van bepaalde fietsroutes is voor de gemeente geen 
doel. Idealitair raken alle fietsroutes overbelast omdat alle 
Haarlemmers de fiets nemen i.p.v de auto. Wij beseffen dat dit een 
utopie is, maar proberen wel het fietsgebruik maximaal te 
stimuleren ten opzichte van het autogebruik op de korte afstand 
(korte afstand is gedefinieerd tot 6,5 km) zodat op termijn een 
verschuiving plaats zal vinden van de modal split (verdeling van het 
gebruik van de vervoermiddelen per verplaatsing). De inspanningen 
zijn dus gericht op lokale verplaatsingen van Haarlemmers zelf.

Ook in de huidige situatie dient het Kennemerplein overgestoken te 
worden. In hel voorstel van de gemeente wordt het oversteken van 
fietsers meer geconcentreerd op één plaats waardoor dit efficiënter 
(in tijd en hinder) kan plaatsvinden.

Er bestaat geen wetenschappelijke theorie of onderzoek die het 
tegendeel bewijst. Het autoluw maken van het centrum in Haarlem 
heeft ertoe geleidt dat Haarlem een van de meest gewaardeerde 
winkelsteden in Nederland is geworden. Ook vanaf de nieuwe 
fietsroutes blijven de winkels bereikbaar. Individuele ondernemers 
(afhankelijk van winkelwaar en locaties) kunnen wel nadeel 
ondervinden. Andere ondernemers kunnen juist voordeel hebben bij 
verlegging. De meest logische toegang voor fietsverkeer vanaf de 
Rode Loper naar de Cronjé wordt de Paul Krugerstraat. De 
Kennemmerbrug, Het Frans Halsplein en de Schoterweg blijven ook 
na realisatie van de Rode Loper beschikbaar voor fietsers. Er 
ontstaat naar verwachting een andere verhouding in de 
benaderingswijze van het winkelcentrum. Afhankelijk van de 
winkeibehoefte van de individuele fietser zal deze zijn 
benaderingswijze van het winkelcentrum kiezen.

Volledig scheiden van verkeersstromen is haast onmogelijk. 
Gestreefd wordt naar een zo groot mogelijke scheiding van 
verkeerstypen om het aantal ontmoetingen te beperken. Met het 
verkleinen van het aantal of het anders en veiliger inrichten van 
conflictpunten neemt de verkeersveiligheid toe.

Alternatief 1:
Het is ons niet helder waarin alternatief 1 de verkeerstromen meer 
ontwart dan het voorstel van de gemeente? Voor een tweezijdig 
bereden fietspad op de (westzijde van de) Kennemmerbrug is niet 
voldoende ruimte beschikbaar. Niet alle gewenste verkeersfuncties 
kunnen in voldoende mate gefaciliteerd worden. Indien het fietspad 
op de Kennmerbrug aan de oostzijde voor dit doel zou moeten 
vervallen moet de verkeersstroom op de Kennemerbrug tweemaal 
worden gekruist door het fietsverkeer. Ons voorstel behelst de



Versiedatum 16 maart 2010

aanleg van een nieuwe brug. Waarom is verbreding dan zo’n 
negatief punt ?

Ontwarren en scheiden van verkeerssoorten zijn één en hetzelfde en 
kunnen niet gelijktijdig een voor- en nadeel zijn.

Alternatief 2:
Voor een tweezijdig bereden fietspad op de (westzijde van de) 
Kennemmerbrug is niet voldoende ruimte beschikbaar. Niet alle 
gewenste verkeersfuncties kunnen in voldoende mate gefaciliteerd 
worden. Indien het fietspad op de Kennmerbrug aan de oostzijde 
voor dit doel zou moeten vervallen moet de verkeersstroom op de 
Kennemerbrug tweemaal worden gekruist door het fietsverkeer. Het 
voorstel heeft als consequentie verbreding van de huidige 
Kennemerbrug.
Een fietspad in tweerichting in het schuine deel van de Frans 
Halsstraat gaat ten kosten van het parkeren in deze straat. Daarmee 
wordt het verlies aan parkeerplaatsen groter dan in het gemeentelijk 
voorstel.

Ontwarren en scheiden van verkeers soorten zijn één en hetzelfde en 
kunnen niet gelijktijdig een voor- en nadeel zijn.

Alternatief 3:
Voor een tweezijdig bereden fietspad op de (westzijde van de) 
Kennemmerbrug is niet voldoende ruimte beschikbaar. Niet alle 
gewenste verkeersfuncties kunnen in voldoende mate gefaciliteerd 
worden. Indien het fietspad op de Kennmerbrug aan de oostzijde 
voor dit doel zou moeten vervallen moet de verkeersstroom op de 
Kennemerbrug tweemaal worden gekruist door het fietsverkeer. Het 
voorstel heeft als consequentie verbreding van de huidige 
Kennemerbrug.

Conclusie:
Het is juist dat brug, Stationsomgeving en de Rode Loper-Noord 
samenhangen. Het project Schotersingelbrug heeft vertraging 
opgelopen. Totdat de realisatie van de Schotersingelbrug 
onherroepelijk is, wordt het project Rode Loper Noord bevroren. 
Hiermee wordt voorkomen dat er een situatie kan ontstaan, waarbij 
de Rode Loper Noord geen vervolg krijgt over de Bolwerken naar 
het Station.

Dit is een standaard gedeelte Hoewel ik het er helemaal mee eens ben dat de gemeente het fietsen in de stad wil stimuleren, ben ik het 
niet eens met het voorstel voor de Rode Loper Noord 2di fase.

Mijn belangrijkste bezwaar is dat de gemeente nu voorstellen voor de herprofilering van de
Kennemerstraat en de Frans Halsstraat aan de buurt voorlegt, die er vanuit gaan dat er naast het museum 
het Dolhuys een nieuwe brug over de Schotersingel komt, terwijl daar nog geen concreet besluit over 
genomen is. In aansluiting op de Rode Loper Zuid/Centrum moet er nagedacht worden over de beste 
lietsverbinding tussen het Kruiswegviaduet en de Cronjéstraal. Als er alternatieven voor de huidige 
verbinding worden overwogen dan moeten die tracé-altematieven in hun geheel in de inspraak en de 
besluitvorming worden gebracht en niet stukje voor stukje. Dat is geen fatsoenlijke procedure, maar 
salamitactiek.

Ik ben tegenstander van een nieuwe brug over de Schotersingel naast het Dolhuys en sta achter de 
alternatieve voorstellen die de wijkraad Frans Hals aan de gemeente heeft aangeboden.

Het principebesluit om een nieuwe fietsverbinding aan te leggen 
tussen de Kruisweg en de Kennemmerstraat (via de Bolwerken) is al 
genomen in april 2005 in het kader van het vaststellen van de 
Structuurvisie Haarlem 2020. De aanleg van de verbinding wordt 
om uiteenlopende redenen in delen voorbereid (en uitgevoerd). De 
inpassing van een brug moet zorgvuldig gebeuren, maar maakt geen 
deel uit van dit project. Wanneer het voorstel voor de brug en de 
bolwerken in de inspraak komen kunt u opnieuw gebruik maken van 
uw recht op inspraak

10
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28 2009/189875

2009/189874

Bakkerij Taana

Brenda Pires- 
Wijkhuizen

Als winkelier/ bedrijf op de Schoterweg heb ik voorts de volgende bezwaren tegen hel voorlopig ontwerp 
voorde Rode Loper Noord 2( fase:
o geen of veel minder Reisverkeer langs Schoterweg en gedeelte Cronjêstraat tot aan Paul Krugerstraat 

waardoor minder mensen gebmik zullen maken van de winkels aldaar (verminderde ontzet)

De Schoterweg blijft met de fiets - na de aanleg van de “rode loper” 
evengoed bereikbaar als in de huidige situatie. Uit verkeerstellingen 
is gebleken dat ca. 1/3 van het fietsverkeer in de middagspits van dc 
Schoterweg afslaat naar de Cronjêstraat.

2009/189873 Akgul Market
Groente en Fruit

2009/189872 S. Maniei

2009/189871 De Zonweringzaak
N. Bakker

2009/189868 Bouwadviesburo
Kennemerland B V.

2009/189860 ’T Rokershuis Oud
Schoten

2009/189777 O. Uzun

2009/189760 Ro-Da Kapsalon- 
Zekiye

2009/189759 Denit Kenan

2009/195520 Frans Hals Apotheek

2009/195074 Cosynse Bakker
Verkerk

29 2009/189685

2009/189739

2009/189740

2009/189741

V. Ozer

N.C. Toornvliet

R. Matamoros

Cassee

Js buurtbewoner van de Frans Halsbuurt heb ik voorts de volgende bezwaren tegen het voorlopig 
ntwerp voorde Rode Loper Noord 2e fase:

De doorgang zowel voor auto’s als fietsen van en naar de Frans Halsstraat/Frans Halsplein is 
afgesloten. Dit geeft een grotere verkeersdruk in de buurt.
Bestemmingsverkeer inrijdend vanaf Noord/Centrum moet omrijden via Frans 
Halsplein/Schotersingel/Kennemerstraat

• Uitrijdend verkeer naar Noord/Centrum moet omrijden via Frans Halsstraat/Berkheydestraat 
/Schotersingel

• Er gaan parkeerplaatsen verloren in de Kennemerstraal. Dat betekent dat de druk op de 
parkeerplaatsen in onze straten nog groter wordt.

• De Rode Loper leidt tot meer autoverkeersbewegingen.

Zowel met de auto als met de fiets zijn het Frans Halsplein en de 
Frans Halsstraat bereikbaar. Voor de fietser vanuit het Frans 
Halsplein door de Frans Halsstraat is er, net als nu, geen 
doorgaande verbinding.

Aanpassing VO: De kruising Frans Halsstraat Kennemerstraal blijft 
open voor autoverkeer.

In dit projccl zijn dit legcngesteide belangen. Hoogwaardige 
fietsverbindingen vinden wij belangrijkcr in het algemeen belang 
van Haarlem t.o.v. het individueel belang van de bewoners.
Aantal echte parkeerplaatsen huidig is 20 En aantal nieuwe 
parkeerplaatsen is 17.
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aanvullende opmerking op bovenstaande
• In bijgaande toelichting wordt het extra verkeer door de buurt vanuit het 

te bebouwen DEO terrein nog builen beschouwing gelaten. Dit baart 
ook zorgen, gezien de situatie van de uitvalsweg daar die stimuleren om 
via Grebberslraat/Soulmanstraat richting de A200 te rijden.

Het Deo-terrein wordt voor het grootste deel ontsloten op de 
Velserstraat. De verwachte toename van het aantal autobewegingen 
is daarom niet groot. De komst van Deo-bebouwing is betrokken bij 
de afwegingen vooraf. Niet uit te sluiten valt dat een deel van het 
verkeer met herkomst en bestemming Deo-terrein de aangegeven 
routes zal berijden. Het betreft slecht enkele tientallen auto’s per 
etmaal.

• 1 .Er verdwijnen weer monumentale bomen waar de fietsroute gepland 
is.

• 2.De zichtlijnen van het park worden doorbroken.
• 3.Op geringe afstand bevinden zich al 2 bruggen . Geld verspilling
• 4.Nog meer fietsers in een park, een aanfluiting voor de stad. Dit staat 

nogal haaks op het beleid van de gemeente om de Bolwerken in ere te 
herstellen en zo goed mogelijk te onderhouden. Een visitekaartje voor 
de stad, zouden de bolwerken moeten zijn. Doe wat met het troosteloze 
Frans Halsplein!

1. Binnen dit projectgebied verdwijnen geen monumentale bomen.
2. De beoogde bmg die geen deel uit maakt van dit plan komt recht 
tegenover de nieuw in te richten fietsroute via de kruisweg en 
Kruisstraat te lopen en geeft aansluiting op de toegang naar de 
nieuwe ondergrondse fietsenkelder.
3. en 4. Het project Schotersingelbrug heeft vertraging opgelopen. 
Totdat de realisatie van de Schotersingelbrug onherroepelijk is, 
wordt het project Rode Loper Noord bevroren. Hiermee wordt 
voorkomen dat er een situatie kan ontstaan, waarbij de Rode Loper 
Noord geen vervolg krijgt over de Bolwerken naar het Station.

• De bestrating zoals die nu al ligt op de Rode Loper Zuid/Centrum is 
zeer fiets onvriendelijk, oneffen bestrating, voor de mensen die wat 
moeite met fietsen hebben, geeft kans op evenwicht verlies

In dit project wordt een dergelijke bestrating niet toegepast.
Op de Rode loper noord wordt rood asfalt toegepast.

1. Voor het autoverkeer op de Schotersingel is er slecht zicht op de kruising 
met de Kennemerstraat en het Dodemansstraatje; het wordt een gevaarlijke 
kruising van fietsverkeer en autoverkeer.

2. Op het Dodemansstraatje ter hoogte van het museumcafé en de 
voetbalkooi/ het speelveld ontstaan gevaarlijke situaties van spelende 
kinderen die in hun spel onverwacht hel fietspad oversteken.

3. Door de afsluiting van de kleine Frans Halsstraat krijgt de Schotersingel te 
maken met meer verkeersbewegingen van bestemmingsverkeer inrijdend 
vanaf noord/centrum dat moet omrijden via Frans 
Halsplein/Schotersingel/Kennemerstraat

1. Ie automobilist op de Schotersingel moet in het ontwerp 
voorrang verlenen op het fietsverkeer van de Rode Loper. In 
deze situatie heeft de automobilist voldoende gelegenheid om te 
zien of er fietsers aankomen.
2 De beschreven situatie maakt geen deel uit van het 
voorliggcnde ontwerp. Hieraan zal in het te maken ontwerp van 
de bmg en de Bolwerken aandacht moeten worden besteed.
3 Aanpassing VO: De kraising Frans Halsstraat

Kennemerstraat blijft open voor autoverkeer.
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2009/189604 D. van Raam

2009/189607 E. Koning

2009/189615 M. Staphorst-Visler

2009/189616 S. Lodder

2009/189617 G. Amoroso

2009/189619 W.G. Huizing

2009/192775 J. Akkerman Aanvullende opmerking op bovenstaande
• Ik vind het echt onzin nog een brug over de gracht te plaatsen. Zijn al 2 

bruggen op redelijke afstand van kaar, een S* brug binnen deze 2 maakt 
er een rommelig idee van. Waarom niet vanuit een bestaande situatie 
een goede oplossing zoeken? Dat voorkomt veel vcmielwerk, alsmede 
is een stuk goedkoper. Wees eens creatief gemeente Haarlem

De fietsverbinding via het Bolwerk sluit straks aan op de te wijzigen 
situatie in de Kruisweg/Kruisstraat. Het fietsverkeer komt straks via 
deze route in twee richtingen langs de ingang van de toekomstige 
fietsenkelder. Deze route (via de Kruisweg en Kruisstraat) wordt 
bovendien autoluw gemaakt. De huidige fietspaden via de
Schoterweg en de Kcnncmerhrug zijn te smal en kunnen niet 
verbreed worden zonder dat dit ten koste gaat van andere 
verkeersfuncties.

2009/189603 J.A.M. Vocking/H.
Tol

• In de Kennemersstraat is een fietsstraat daar niet op berekend Het is niet duidelijk waar de fietsstraat niet op berekend is. Op een 
fietsstraat is autoverkeer toegestaan. De vormgeving is zodanig dat 
duidelijk is dat de fietser hoofdgebruiker is en dat de automobilist 
ondergeschikt weggebruiker is.

2009/189492 Fam. Mens-Kruijer • Een brug op deze plek zou een dramatische aantasting betekenen van 
een van de mooiste, zo niet de mooiste stadsgezichten van Haarlem.
Laat dit in hemelsnaamfen in zocher’s naam) niet gebeuren.

Het project Schotersingelbrug heeft vertraging opgelopen. Totdat de 
realisatie van de Schotersingelbrug onherroepelijk is, wordt het 
project Rode Loper Noord bevroren. Hiermee wordt voorkomen dat 
er een situatie kan ontstaan, waarbij de Rode Loper Noord geen 
vervolg krijgt over de Bolwerken naar het Station.

2009/189489 G. van Bokhorst • Zocherszichtlijnen zijn met veel zorg in ere hersteld en worden nu met 
groot gemak en zonder dringende reden weer verstoord. Er zijn te veel 
alternatieven om zo maar een 3* brug op een beperkte afstand aan de 
brengen Wij vinden het geen enkele bezwaar om een stukje om te 
moeten fietsen

Het project Schotersingelbrug heeft vertraging opgelopen. Totdat de 
realisatie van de Schotersingelbrug onherroepelijk is, wordt het 
project Rode Loper Noord bevroren. Hiermee wordt voorkomen dat 
er een simatie kan ontstaan, waarbij de Rode Loper Noord geen 
vervolg krijgt over de Bolwerken naar het Station.

De fietsverbinding via het Bolwerk sluit straks aan op de te wijzigen 
situatie in de Kruisweg/Kruisstraat. Het fietsverkeer komt straks via 
deze route in twee richtingen langs de ingang van de toekomstige 
fietsenkelder. Deze route (via de Kruisweg en Kruisstraat) wordt 
bovendien autoluw gemaakt. De huidige fietspaden via de 
Schoterweg en de Kennemerbrug zijn te smal en kunnen niet 
verbreed worden zonder dat dit ten koste gaat van andere 
verkeersfuncties.

2009/189956 J.A. den Herder • Het totale aantal parkeerplaatsen in de buurt, dat toch al te krap is, 
vermindert in de Kennemerstraat nog eens met een aantal

1. In dit project zijn dit tegengestelde belangen. Hoogwaardige 
fietsverbindingen vinden wij belangrijker in het algemeen belang 
van Haarlem t.o.v. het individuele belang van de bewoners..
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• Vooral de doorsnijding en versnippering van dit gave deel van het 
Bolwerk gaat mij erg aan het hart. Wat is zo’n fraai historisch 
waardevol groenclement weerloos, als er zomaar een grof fietspad en 
fietsbrug doorheen gelegd mag worden.

2. Het project Schotersingelbmg heeft vertraging opgelopen. Totdat 
de realisatie van de Schotersingelbmg onherroepelijk is, wordt het 
project Rode Loper Noord bevroren. Hiermee wordt voorkomen dat 
er een situatie kan ontstaan, waarbij de Rode Loper Noord geen 
vervolg krijgt over de Bolwerken naar het Station.

31 2009/189854

2009/189853
2009/189852
2009/189851

2009/189850

2009/189849

F. Katirci

0 de Wilde
M. Goktepe
A.C. Frederiks

S. Memel

M. Jonker

Als bewoner van de Kleine Frans Halsstraat heb ik voorts de volgende bezwaren tegen het voorlopig 
ontwerp voor de Kleine Frans Halsstraat:
• De doorgang zowel voor auto’s als fietsen van en naar de Frans Halsstraal/Frans Halsplein is 

afgesloten. Dit geeft een grotere verkeersdruk in de straat.
• Bestemmingsverkeer inrijdend vanaf Noord/Centrum moet omrijden via Frans 

Halsplein/Schotcrsingcl/Kcnncmcrstraat
• Uitrijdend verkeer naar Noord/Centrum moet omrijden via Frans Hals/Berkheydestraat
• De bereikbaarheid van de bedrijven in de kleine Frans Halsstraat zeker voor vrachtauto’s, maar ook 

voor klanten (Garage Auto Haarlem) wordt een stuk slechter

1. Aanpassing VO (mbt punten 1 t/m 3)
4. Aanpassing VO: De kruising Frans Halsstraat Kennemerstraat 
blijft open voor autoverkeer.

2009/189844 F. Duif

2009/189613 C. Weill-Cupin

2009/189629 J. Rootlieb

2009/189624 Mimoso

2009/189622 A.B. van der Mey

2009/189620 H. van der Klooster

2009/189626 A. Kok
Aanvullende opmerkingen op bovenstaande;
• Aantasting van de rustige groene zone rondom Dolhuys
• Fietsers zijn niet lui, dus fietsen makkelijk 300m om
• Nodeloos geld verspillen onzin plan
• Verpest het bolwerk niet!!!!!

Het project Schotersingelbmg heeft vertraging opgelopen. Totdat de 
realisatie van de Schotersingelbmg onherroepelijk is, wordt het 
project Rode Loper Noord bevroren. Hiermee wordt voorkomen dat 
er een situatie kan ontstaan, waarbij de Rode Loper Noord geen 
vervolg krijgt over de Bolwerken naar het Station.

2009/189746 C. van Kimmenade • Maak van de Ruysdaelstraat een gewone straat dat er geen auto’s 
midden in de straat kunnen staan.

Dit valt niet binnen het project gebied.

2009/189614 A. van der Pal • Voorstander van de brug, maar ik sta ook achter de alternatieven van de 
wijkraad, mits die reëel verbeteringen inhouden

De fietsverbinding via het Bolwerk sluit straks aan op de te wijzigen 
situatie in de Kraisweg/Kmisstraat. Het fietsverkeer komt straks via 
deze route in twee richtingen langs de ingang van de toekomstige 
fielsenkelder. Deze route (via de Kruisweg en Kruisstraat) wordt 
bovendien autoluw gemaakt. De huidige fietspaden via de 
Schoterweg en de Kennemerbrug zijn te smal en kunnen niet 
verbreed worden zonder dat dit ten koste gaat van andere 
verkeersfuncties.
Het project Schotersingelbmg heeft vertraging opgelopen. Totdat de 
realisatie van de Schotersingelbmg onherroepelijk is, wordt het 
project Rode Loper Noord bevroren. Hiermee wordt voorkomen dat
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er een situatie kan ontstaan, waarbij de Rode Loper Noord geen 
vervolg krijgt over de Bolwerken naar het Station.

2009/189606 J. Hogeweg • Tegen de kap van de bomen bij Dolhuys en rondom de bolwerken Het project Schotersingelbrug heeft vertraging opgelopen. Totdat de 
realisatie van de Schotersingelbrug onherroepelijk is, wordt het 
project Rode Loper Noord bevroren. Hiermee wordt voorkomen dat 
er een situatie kan ontstaan, waarbij de Rode Loper Noord geen 
vervolg krijgt over de Bolwerken naar het Station.

2009/193278 I. van Beek • 1 .Minder snelle bereikbaarheid van hulpdiensten voor een aantal 
straten.

• 2 Fiets/Brommer overlast kennemerstraat vooral 
stofdeeltjes/geluidoverlast van brommers.

• 3 Minder parkeergelegenheid in de buurt- waar nu al een enorm te kort 
is

• 4 Bouw van een fietsbrug bij het Dolhuys is een schande - het is een 
prachtig monumentaal pand en omgeving. Waar nu veel mensen 
genieten van het park en museum komt nu dus een fietsbrug met drukte 
en stress. Waar de gemeente de Rode Loper een groen plan noemt 
verstoord het een veel groenere omgeving

• 5 Spelende kinderen in de Kennemerstraat, het bolwerk krijgen nu te 
maken met gevaarlijke fiets,brommer verkeerssituaties.

• 6 Buiten spelen en ruimte hebben worden nu beperkt voor ze (ook geen 
groen Plan)

• 7 Zodra er een fietsbrug zou zijn zullen ook meer mensen de prachtige 
looppaden in het bolwerk als fietspaden gaan gebruiken.

• 8 Wal is er mis met de huidige brug/fietsroute? Moeten we echt zo vee 
verstoren voor die 10 sec. Winst op een dag? Gaan meer mensen 
daardoor met de fiets of blijven er alleen maar meer mensen uit het park 
daardoor. Het nieuwe plan bereikt averechts effect. Huidige Frans 
Halsroute werkt prima!

1. Aanpassing VO: De kruising Frans Halsstraat Kennemerstraat 
open voor autoverkeer. Hulpdiensten behouden zo dezelfde 
mogelijkheden als nu.

2. In het gebied vindt per saldo geen toename van de vervuiling 
plaats

3. Gevolg van het aanleggen van een fietsverbinding is het verlies 
van een aantal parkeerplaatsen.

4. Het project Schotersingelbrug heeft vertraging opgelopen.
Totdat de realisatie van de Schotersingelbrug onherroepelijk is, 
wordt het project Rode Loper Noord bevroren. Hiermee wordt 
voorkomen dat er een situatie kan ontstaan, waarbij de Rode 
Loper Noord geen vervolg krijgt over de Bolwerken naar het 
Station.

5. Spelende kinderen kunnen gebruik maken van het speelterrein 
achter de Kennemerstraat.

6. Fietsrouite door de Bolwerken en verdwijen hier van 
speelplekken zit niet in dit plangebied.

7. Met een fietspad door de bolwerken lijkt het zeer 
onwaarschijnlijk dat de looppaden als fietspad gebmikt gaan 
worden. De voetpaden in het park zijn in half verharding 
aangelegd. Dit nodigt niet heel erg uit tot fietsen.

8. De fietsverbinding via het Bolwerk sluit straks aan op de te 
wijzigen situatie in de Kruisweg/Kruisstraat. Het fietsverkeer 
komt straks via deze route in twee richtingen langs de ingang 
van de toekomstige fietsenkelder. Deze route (via de Kruisweg 
en Kruisstraat) wordt bovendien autoluw gemaakt. De huidige 
fietspaden via de Scholerweg en de Kennemerbrug zijn te smal 
en kunnen niet verbreed worden zonder dat dit ten koste gaat 
van andere verkeersfuncties.

32 2009/189856 E.J. Rombouts 1. De grote Frans Halsstraat niet meer per fiets bereikbaar is

2 Door de verruiming van de bocht van de Kennemerstraat naar de Frans 
Halsstraat kan het verkeer in plaats van af te remmen zoals nu, weer hard de 
bocht door zoals vroeger toen er verschillende malen auto’s uit de bocht vlogen 
en tegen het hoekpand Fr Halsstraat zijn gereden. Hoe wordt het voorgenomen
30 km regime in de Frans Halsstraat geregeld;en gehandhaafd.

1. De grote Frans Halsstraat blijft per fiets bereikbaar, de fietser 
mag op de rijbaan rijden.

2. Door de inrichting van de weg is het aannemelijk dat 30 km per 
uur de maximaal toegestane snelheid is. Een 30 km/uur besluit tbv 
de verkeersveiligheid (situationeel besluit) op het versmalde deel 
van de rode loper is een kwestie waarvoor de politie een diepere 
analyse wil maken. Op grond van deze analyse zullen 30 km 
borden geplaatst worden.

Als praktijkhouder/eigenaar van Fysiotherapiepraktijk Van Ham, maak ik mij 
rnstig zorgen over de bereikbaarheid van de praktijk, als de fietsers een deel 
an de straat onfietsbaar wordt

Voor de fietser blijft het mogelijk om vanuit het zuiden door de 
straat te fietsen (over de rijbaan). Vanuit het noorden is dit, net als 
nu, niet mogelijk.

33 2009/189951 B. van Haastrecht en
S. Paupe 1. In deze smalle straat (Kennemerstraat) zal de combinatie van de stroom

1. Bij uitrijden is de snelheid per definitie laag. Dus is er sprake van 
een normale verkeerssituatie.
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spitsfietsers en uit de parkeervakken wegrijdende auto’s vooral in de 2. De combinatie van parkeervakken, uitritten en fietsverkeer is
ochtendspits gevaarlijke situaties opleveren. normaal.

2009/189948 W. Hooning 2. Hen aantal bewoners in deze straat heeft op de begane grond een garage. 3. Gevolg van het aanleggen van een fietsverbinding is het verlies
Het uitrijden uit deze garages wordt met name tijdens de fietsspitstijden van 3 formele parkeerplaatsen. De discussie over de parkeergarage
gevaarlijker en moeilijker. moet separaat gevoerd worden en valt buiten het project gebied.

3. Terwijl er nu in deze straat al een tekort aan parkeerplaatsen is, 4. Aanpassing VO: Kruising Frans Halsstraat Kennemerstraat blijft
2009/189945 G. van der Veldt verdwijnen er nog eens extra parkeerplaatsen.. open voor autoverkeer.

4. Door de afsluiting van de kl. Franshalsstraat krijgt de Kennemerstraat 5. Ter hoogte van Kennemerstraat 15 is de ruimte beperkt. Voor alle
zuidzijde te maken met aanzienlijk meer autoverkeer wat strijdig is met weggebruikers hebben we de minimale malen toegepast, zo ook
de status als fietsstraat. voor de voetganger.

2009/189929 Fam. Lukasiewicz 5. Het creeren van ruimte voor de fietser moet niet ten kost gaan van de 6. zie punt 3.
voetganger

6. Bezwaar tegen het verdwijnen van parkeerplaatsen in de 7. De kruising Kleverlaan-Schoterweg valt buiten het plangebied.
2009/189920 L. Rossi Kennemerstraat Bovendien is besloten de effecten van de geplande aanpassingen in

7. Hen oversteek bij de Klevcrlaan met verkeerslichten zou veel veiliger de verkeersregeling t.g.v. de geplande herinrichting van de
zijn. Kleverlaan t.h.v. Ripperdagarage eerst af te wachten. Wij hebben

kennis genomen van uw pleidooi en sluiten een toekomstige
2009/189918 A. Box verkenning naar de effecten van een dergelijke maatregel niet uit.

2009/189900 Van Wolde Het oversteken van Schoterweg t.h.v. Paul Krugerstraat kan in twee
fasen. De veiligheid en oversteekbaarheid zijn hiermee naar ons

2009/189858 W.L.S. Koers oordeel voldoende gewaarborgd.

2009/189855 A. Berghuis

2009/189978 L. Heyboer

2009/189474 B. Maurits

2009/189477 M. Sinkgraven

2009/189470 F. Kooij Aanvullende opmerkingen op bovenstaande; Het project Schotersingelbrug heeft vertraging opgelopen. Totdat de
• Wat kost deze brug? Er is ternauwernood geld voor bestaande bruggen realisatie van de Schotersingelbrug onherroepelijk is, wordt het

in Haarlem. project Rode Loper Noord bevroren. Hiermee wordt voorkomen dat
• Afsluiting Kennemerstraat/ Frans Halsstraat is een ramp voor bewoners er een situatie kan ontstaan, waarbij de Rode Loper Noord geen

in de wijk, Veel omrijden dus meer fijnstof, benzine en uitlaatgassen. vervolg krijgt over de Bolwerken naar het Station.
• Schande om de Bolwerk stadsmonumentaal zo te beschadigen met een

brug Aanpassing VO; Kruising Frans Halsstraat met Kennemerstraat
blijft open voor autoverkeer.

2009/189485 J. van der Steen • Ik ben voor handhaving huidige fietsroute via de Kennemerbmg. Een De fietsverbinding via het Bolwerk sluit straks aan op de te wijzigen
stroom Noord over Schoterweg en een stroom Zuid via Kennemerstraat, situatie in de Kruiswcg/Kruisstraal. Het fietsverkeer komt straks via
Frans Halsstraat deze route in twee richtingen langs de ingang van de toekomstige

fietsenkelder. Deze route (via de Kruisweg en Kruisstraat) wordt
bovendien autoluw gemaakt. De huidige fietspaden via de
Schoterweg en de Kennemerbmg zijn te smal en kunnen niet
verbreed worden zonder dat dit ten koste gaat van andere
verkeersfuncties.
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2009/189482 E. van duinkerken • De fietspaden over de Kennemerbrug bieden voldoende capaciteit, 
mits beide paden in de bedoelde rijrichting gebruikt worden. Dit gebeurt 
nu niet en de gemeente verzuimt handhaving van 1 rijrichting per 
fietspad.

De huidige fietspaden via de Schoterweg en de Kennemerbrug zijn 
te smal en kunnen niet verbreed worden zonder dat dit ten koste 
gaat van andere verkeersfuncties.

2009/189916 R. Uttien • Fietspad Frans Halsstraat afgesloten van de Kennemerstraat? Waarom?
• Bezorgverkeer Kennemerstraat en kleine Frans Halsstraat komt vast te 

zitten in slingerbocht naar Berkheyderstraat(vrachtauto's) Ongewenste 
drukt in die straat.

Er is geen raimte om de fietsvoorziening te behouden op deze plek. 
Aanpassing VO: Kruising Frans Halsstraat met Kennemerstraat 
blijft open voor autoverkeer.

2009/189949 G. van de Veldt • De fietsoversteek van de Kennemerstraat over de Schoterweg naar de 
Paul Krugerstraat is op een ongelukkig, gevaarlijk punt gesitueerd. Een 
oversteek bij de Kleverlaan-mel verkeerslichten- zou veiliger zijn. Vind 
ik niet. Ruim overzicht op het kruispunt

• Frans Halsstraat moet voor fietsers open blijven aan beide kanten.
• Zocher zal in zijn graf om draaien de bmg is een aantasting van zijn 

Bolwerk

De kruising Kleverlaan-Schoterweg valt buiten het plangebied. 
Bovendien is besloten de effecten van de geplande aanpassingen in 
de verkeersregeling t.g.v. de geplande herinrichting van de
Kleverlaan t.h.v. Ripperdagarage eerst af te wachten. Wij hebben 
kennis genomen van uw pleidooi en sluiten een toekomstige 
verkenning naar de effecten van een dergelijkc maatregel niet uit.

De Frans Halsstraat blijft per fiets bereikbaar. Fietsers mogen op de 
rijbaan rijden.

2009/189953 A. Fokkema • Dit punt betreft de eventueel aan te leggen fietsbrug; De bolwerken zijn 
recentelijk opgeknapt in de geest van Zocher. Het mooie resultaat zou 
in een klap te niet gedaan worden wanneer er uitgerekend over de 
mooiste bocht van de singel, een stalen brug gebouwd zou worden! 
Zoocher zou zich in z’n graf omdraaien. Er is al een bmg met Rode 
Loper die uitstekend voldoet!

• De oversteek voor de fietsers op de Kruising kennemerstraat 
/Schotersingel zou gevaarlijk worden.

Het project Schotersingelbrug heeft vertraging opgelopen. Totdat de 
realisatie van de Schotersingelbmg onherroepelijk is, wordt het 
project Rode Loper Noord bevroren. Hiermee wordt voorkomen dat 
er een situatie kan ontstaan, waarbij de Rode Loper Noord geen 
vervolg krijgt over de Bolwerken naar het Station.

De voorgestelde situatie voorziet in een duidelijke 
voorrangsregeling, boven op een plateaudrempel. De snelheid wordt 
geremd en de voorrang is geregeld.
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Ik maak bezwaar tegen dit voorlopig ontwerp herprofilering Rode Loper Noord 2* fase

Dit fietspad is onderdeel van een groter geheel, nu wordt straks een besluit voor een DO genomen, terwijl de 
uitkomst van andere aangrenzende projecten, mogelijk een heel ander ontwerp vergen.

2. De verkeersveiligheid in zowel de Frans Halsstraat, als in de Kennemerstraat verslechteiTtog verder.
3. Er is nog (steeds) geen definitief 30 km/u besluit voor de gehele route Kennemerstraat, Frans Halsstraat, Frans 

Halspiein, en dat is wei een beoogd gemeentedoel zie het HWP 2003. In de herprofilering zijn ook geen

levert zeer gevaarlijke situaties op.
5. Het verder uithollen van de bocht (zie gele lijnen in VO) in de Frans Halsstraat maakt het mogelijk om nog harder 

te rijden, terwijl er al vier jaar gesprekken gaande zijn tussen bewoners en gemeente om de verkeersveiligheid op 
dat punt en in de straat te verbeteren. Dit ondermijnt al het vertrouwen in de gemeente om tot een verkeersveilige 
situatie te komen. Als er dan een ontwerp getekend wordt, zorg dan dat de straat meteen verkeersveilig en - 
remmend wordt. Iedere vorm van integraal denken ontbreekt aan dit ontwerp.

6. Het schuin op de stoep zetten van parkeerhavens is de Frans Halsstraat en het ergens driekwart starten van een 
fietspad is uit esthetisch cn praktisch oogpunt en veiligheidshalve ongewenst. De gemeente heeft recent een 
beschermd stadsgezichtstatus aangevraagd voor deze wijk bij de provincie, dan past het niet het straatbeeld zo te 
laten veirommelen.

7. De versmalling van de Kennemerstraat net boven de Frans Halsstraat (om een dubbel fietspad mogelijk) te 
maken, verhindert een degelijke uitrijdmogelijkheid van de Schoterstraat.

8. Een ‘fietsstraat’ maken van de Kennemerstraat, waar zowel auto’s als fietsers mogen rijden en auto’s in en uit 
parkeren is - zeker met de ochtend - en avondspits van gehaaste fietsers - een zeer onveilige combinatie.

9. Het afsluiten van de kruising Frans Halsstraat Kennemerstraat ter hoogte van de Citroen garage is ongewenst de 
verkeeiscirculatic wordt nog slechter dan deze nu al is en is voor de betreffende ondernemers onbespreekbaar (zijn 
afhankelijk van toeleveranciers die van die uitrit gebruik moeten maken en klanten die vanuit de Kennemerstraat 
komen aanrijden). Zonder het afsluiten van die kruising is dat evenwel een zeer verkeersonveilige plek, met name

tegenoverstaan, In een gebied waar de parkeerdruk al dermate hoog is, is dat onacceptabel,
11. In bet VO ontbreken witte parkeerknrisen in de Kennemerstraat
12. Waarom is er bij de oversteek Paul Krugerstraat geen verkeerslicht ingetekend? Dat wordt zonder verkeerslicht 

een zeer gevaarlijke oversteekplaats.
13. De oversteek bij de Schotersingel vergt meer dan haaientanden om een veilige oversteek te garanderen. En als er 

«n vefliferairfinnel/nlalfaii wnrril inpp.vnfjrl waarom bier wel en in de bocht Frans Halsstraat niet’
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1. Het principebesluit om een nieuwe fietsverbinding aan te 
leggen tussen de Kruisweg en de Kennemmcrstraat (via de 
Bolwerken) is al genomen in april 2005 in het kader van het 
vaststellen van de Structuurvisie Haarlem 2020. De aanleg 
van de verbinding wordt om uiteenlopende redenen in delen 
voorbereid (en uitgevoerd).
Het project Schotersingelbrug heeft vertraging opgelopen. 
Totdat de realisatie van de Schotersingelbrug onherroepelijk 
is, wordt het project Rode Loper Noord bevroren. Hiermee 
wordt voorkomen dat er een situatie kan ontstaan, waarbij 
de Rode Loper Noord geen vervolg krijgt over de 
Bolwerken naar het Station.

2. Op een fietsstraat is de fietser de belangrijkste gebruiker. 
Automobilisten dienen hun snelheid en gedrag op het 
veelvuldige fietsgebruik aan te passen. Dit komt tot 
uitdrukking in de vormgeving.

3. Aanpassing VO: In het ontwerp wordt een snelheidsremmer 
opgenomen.

4. De fietsroute loopt in de toekomst niet meer door de Frans 
Halsstraat. De Frans Halsstraat blijft voor de fietser 
bereikbaar. Zij kunnen op de rijbaan fietsen.

5. Het verruimen van de bocht in de Frans Halsstraat is nodig 
om grote voertuigen (oa de bus) door de straat te kunnen 
laten rijden.

6. In het plan zijn geen schuine parkeerhavens opgenomen.
7. Het ontwerp is gecontroleerd m.b.v een rijeurveprogramma. 

Zelfs met een vrachtwagen is het mogelijk de Schoterstraat 
uit te rijden.

8. Met de lage snelheid van het autoverkeer blijft de situatie 
overzichtelijk. Een 30 km/uur besluit tbv de 
verkeersveiligheid (situationeel besluit) op het versmalde 
deel van de rode loper is een kwestie waarvoor de politie 
een diepere analyse wil maken. Op grond van deze analyse 
zullen 30 km borden geplaatst worden..

9. Aanpassing VO: De kruising Frans Halsstraat 
Kennemerstraat blijft open voor autoverkeer.

10. Gevolg van het aanleggen van een fietsverbinding is het 
verlies van een aantal parkeerplaatsen.

Aantal echte parkeerplaatsen huidig is 20En aantal nieuwe
parkeerplaatsen is 17.
11. In het definitieve ontwerp worden alle kmisen opgenomen
12. Uit de analyse samen met de verkeerslichtenexpert kwam 

de conclusie dat het ook zonder lichten een verantwoorde 
situatie wordt. Bovendien kan in 2 etappes worden 
overgestoken.

13. Op de Schotersingel wordt een plateau voorgesteld in 
combinatie met ‘haaientanden’. De effectiviteit van een 
drempel/plateau in een bocht wordt betwijfeld. De 
ontwerpsnelheid voor de bocht is ca. 15 km/per uur. Indien 
een drempel wordt toegevoegd komt deze te liggen op een 
rechte weg.
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35 2009/192124 P.G.M. Rijntjes
Reactieformulier

MZWAAR Voorlopig Ontwerp Herprofilering
Rode Loper Noord 2de fase

iIr.iaj;" ivaclu1 op liet tciorlopige ontwerp herprofitvriiij> Rode Ixi^t Ntwird u,1;- fase;
(I-TI op: Uw (uulei'stiuiiide reactie is alleen ontvankelijk als het Raat over hel fietspad in Haarlem 
Noord. Roadies over de bru* (bolwerk) en hel fietspad in het centrum vollen buiten dit ti aiect < n 
blijven daarom onbeantwoord)

Mi jn reactie kent 2 delen. De eerste behandelt het fietspad in Haarlcni-N’oord. De tweede 
behandelt slechts /eer ten dele de consequenties van liet fietspad in Huarlcm-Noonl, iu 
verhouditiK tot andere verkeersstromen. Graag wijs ik u erop dat nok deel 2 volgens de wet 
door n behandeld dient te worden, daar het ‘onredelijk en onbillijk is gevolgen van een 
handeling door een rechtspersoon niet tc betrekken in een afweging'.

Deel i
Ik maak bezwaar tegen het voorlopig ontwerp herprofilering Rode Loper Noord 2,u‘ last 
om de volgende redenen, in engere zin:
i Fietsers komen uit op de Sehotersingel, waar - volgens uw kromme redeneertrant - geen 

brug ligt (althans wij worden geacht dat niet in onze zienswijze mee te nemen!). 1 w 
v oorstel dus braaf volgend, moet de fietser vervolgen over de smalle Sehotersingel. die 
helemaal niet geschikt is voor grotere groepen fietsers. Op de Sehotersingel ligt geen 
separaat fietspad, terwijl deze in de Frans Halsstraat er al reeds prima ligt. Deze 
bestaande situatie levert voor de fietsers (waaronder ik en mijn gezinnetje) ook nooit ecu 
probleem op. U lost dus tegen hoge kosten een probleem op dat niet bestaat...

2. De verkeersveiligheid in zowel de Frans Halsstraat als in dc Kcnucmerstraal verslechterd 
nog verder.
Er is nog (steeds) geen definitief 30 km/u besluit voor de gehele route Kennemerslraat. 
Frans I lalsstraal, Frans Halsplcin, en dat is wel een beoogd gemccntcdocl zie het HVVP 
2003. In de herprofilering zijn ook geen aantoonbare maatregelen te vinden, die deze 30 
km/u weg geschikt voor busvervoer ondersteunen.

4. Het fietspad weghalen in de Frans Halsstraat betekent dat de fietsers in deze richting 
voortaan over dc weg of stoep moeten, dat levert zeer gevaarlijke situaties op. 

r,. I let verder uithollen van de bocht (zie gele lijnen in VO) in de Frans Halsstraat maakt het 
mogelijk om nog harder te rijden, terwijl er al vier jaar gesprekken gaande zijn tussen 
bewoners on gemeente om de verkeersveiligheid op dat punt en in de straat te verbeteren. 
Dit ondermijnt al het vertrouwen in de gemeente om tot een verkeersveilige situatie te 
komen. Als er dan een ontwerp getekend wordt, zorg dan dat dc straat meteen 
verkeersveilig en - remmend wordt. Iedere vorm van integraal denken ontbreekt aan dit 
ontwerp. Saillant dat de gemeente een probleem wil oplossen, dat er volstrekt niet is (zie 
pmil t), en problemen die al jarcu op de agcada staan en door bewoners worden 
aangekaart, geheel negeert in haar voorstel.

1. Het principebesluit om een nieuwe fietsverbinding aan te 
leggen tussen de Kruisweg en de Kennemmer.straat (via de 
Bolwerken) is al genomen in april 2005 in het kader van het 
vaststellen van de Structuurvisie Haarlem 2020. De aanleg 
van dc verbinding wordt om uiteenlopende redenen in delen 
voorbereid (en uitgevoerd). De inpassing van een brug moet 
zorgvuldig gebeuren, maar maakt geen deel uit van dit 
project. Wanneer het voorstel voor de brug en de bolwerken 
in de inspraak komen kunt u opnieuw gebruik maken van 
uw recht op inspraak. Het is niet de bedoeling dal de 
fietsroute via de Sehotersingel gaat lopen. Mocht het 
fietspad eerder aangelegd zijn dan de brug dan komt er een 
lijdelijke omleiding via de Sehotersingel.

2. Door het verleggen van de fietsroute door de 
Kennemerslraat wordt het in de Frans Halsstraat op 
fietsgebied veel rustiger. De enkele fietser die toch in de 
Frans Halsstraat moet zijn cn daar dan ook fietst zorgt niet 
voor een gevaarlijke situatie. Behalve dat er een aparte 
fietsvoorziening wordt aangelegd, wordt de snelheid in de 
Frans Halsstraat teruggebracht door het verkeersontwerp. 
Beide maatregelen dragen bij aan een veilig weginrichting.

3. Aanpassing VO: ïn het ontwerp worden een aantal 
snelheidsremmers opgenomen..

4. De fietsroute loopt niet meer door de Frans Halsstraat. Deze 
blijft wel bereikbaar voor fietsers. Fietsers kunnen dan de 
rijbaan gebruiken.

5. Het verbreden van de bocht is noodzakelijk om de doorgang 
van grotere voertuigen te garanderen.
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6. Het sc huin op de stoep zetten van parkeerhavens is de Frans Halsstraat en liet ergens 
driekwart starten van een fietspad is uit esthetisch en praktisch oogpunt en 
veiligheidshalve ongewenst. De gemeente heeft recent een beschermd stadsgezichtslalns 
aangevraagd voor deze wijk bij de provincie, dan past het niet, het straatbeeld zo te latei, 
vermin melen.

7- De versmalling van de Kennemerstraat, nel boven de Frans Halsstraat (om een dubbel 
fietspad mogelijk) te maken, verhindert een degelijke uilrijdniogelijkheid van de 
Sehoterstraat.

8. Fen fielsstraaf maken van de Kennemerstraat, waar zowel auto's als fietsers mogen
rijden en auto's in en uit parkeren is zeker met dc ochtend - en avondxpils \ an gehaaste 
fietsers - een zeer onveilige combinatie.

y. Het afsluiten van de kruising Frans I lalsstraat, Kennemerstraat ter hoogte van de Citroen 
garage is ongewenst, de verkecrscirculatie wordt nog slechter dan deze nu al is en is voor 
de betreffende ondernemers onbespreekbaar (zijn afhankelijk van toeleveranciers die van 
die uitrit gebruik moeten maken en klanten die vanuit de Kennemerstraat komen 
aanrijden). Zonder het afsluiten van die kruising is dat evenwel een zeer 
verkeersonveilige plek, met name vanwege het gebrek aan overzicht op het overige 
verkeer.

to. Er wordt een groot aantal parkeerplaatsen opgeofferd, zonder dat daar verv angende 
parkeerplaatsen tegenoverstaan. In een gebied waar dc parkeerdruk al dermate hoog is, is 
dat onacceptabel.

ii. In het VO ontbreken witte parkeerkruisen in de Kennemerstraat.
ia. Waarom is er bij de oversteek Paul Knigcrslraat geen verkeerslicht ingetekend? Dal 

wordt zonder verkeerslicht een zeer gevaarlijke oversteekplaats.
‘3- Der oversteek bij de Schotersingel vergt meer dan haaientanden om een veilige oversteek 

le garanderen. En als er een verkeersdrempel/plateau wordt ingevoerd, waarom hier w el 
en in de bocht Frans Halsstraat niet?

Deel 2

Ik maak bezwaar tegen bet voorlopig ontwerp herprofilering Rode Loper Noord 2’*’ fase
om de volgende redenen, in ruimere zin:
i Dit fietspad is onderdeel van een groter geheel, nu wordt straks een besluit voor een DO 

genomen, terwijl de uitkomst van andere aangrenzende projecten mogelijk een heel ,mdci 
ontwerp vergen.

2. 'Honesly: such a lonely word'. Het zou fatsoenlijk zijn als de gemeente eerlijk meldt dal 
men nog een brug wil leggen over de Bolwerken. Plus aan te geven welke het karakter van 
deze brug wordt: fiets, bus en/of auto ?? En een integraal voorstel ter reactie aan 
belanghebbenden voorlegt waarin gekeken kan worden naar de consequenties voor:

• Veiligheid in Hnarlem-Noord en rond het station
• Milieu (NB. Prinsen Bolwerk op zwarte lijst Milieudefensie)
• Beschermd stadsgezicht
• Doorstroming diverse verkcerstypen
• Parkeersituatie
• Ontsluiting t.b.v. bedrijfsleven Cronjestraat, Schoterweg en Frans Halsplein
• Besteding van gelden versus effectiviteit 

Een aantal observaties:
• Om te bekijken hoe kinderen en jeugd zo veilig mogelijk naar school in de 

binnenstad kunnen fietsen (zie ook actie VVN om kinderen niet met de auto 
te brengen) dient de fietsroute Haarlem Noord in nauwe samenhang met 
maatregelen rond het station tc worden gezien. Het station kent momenteel 
een aantal grote knelpunten, waar fietsers in gevaar worden gebracht dom 
het intensieve en onovcrsiehlelijkc husverkeer.

6. In het ontwerp zijn geen schuine parkeerhavens opgenomen.

7. Het ontwerp is gecontroleerd m.b.v. een rijeurveprogramma.
Zelfs met een vrachtwagen is het mogelijk de Sehoterstraat uit te 
rijden.

8. Met de lage snelheid van hel autoverkeer blijft de situatie 
overzichtelijk. Een 30 km/uur besluit t.b.v. de verkeersveiligheid 
(situationeel besluit) op het versmalde deel van de rode loper is een 
kwestie waarvoor de politie een diepere analyse wil maken. Op 
grond van deze analyse zullen 30 km borden geplaatst worden.
9. Aanpassing VO: De kruising blijft open voor autoverkeer.
10. Gevolg van het aanleggen van een fietsverbinding is het verlies 
van een aantal parkeerplaatsen.
11. In het DO zullen alle kruisen worden opgenomen
12. Uit de analyse samen met de verkeerslichtexpert kwam de 
conclusie dat het ook zonder lichten een verantwoorde situatie 
wordt. Bovendien kan in 2 fasen worden overgestoken. Aanpassing 
VO: In de Kennemerstraat en de Frans Halsstraat worden voorzien 
van een aantal remmers.
13. Op de Schotersingel wordt een plateau voorgesteld in 
combinatie met ‘haaientanden’. De effectiviteit van een 
drempel/plateau in een bocht wordt betwijfeld. Voor het nemen van 
de bocht moet snelheid worden terug genomen. Indien een drempel 
wordt toegevoegd wordt deze aangelegd op een recht stuk weg.

Deel 2
1. Het principebesluit om een nieuwe fietsverbinding aan te 

leggen tussen de Kruisweg en de Kennemmerstraat (via de 
Bolwerken) is al genomen in april 2005 in het kader van het 
vaststellen van de Structuurvisie Haarlem 2020. De aanleg 
van de verbinding wordt om uiteenlopende redenen in delen 
voorbereid (en uitgevoerd).
Het project Schotersingelbrug heeft vertraging opgelopen. 
Totdat de realisatie van de Schotersingelbrug onherroepelijk 
is, wordt het project Rode Loper Noord bevroren. Hiermee 
wordt voorkomen dat er een situatie kan ontstaan, waarbij 
de Rode Loper Noord geen vervolg krijgt over de 
Bolwerken naar het Station.

2. De fietsverbinding via het Bolwerk sluit straks aan op de te 
wijzigen situatie in de Kruisweg/Kruisstraat. Het 
fietsverkeer komt straks via deze route in Iwee richtingen 
langs de ingang van de toekomstige fietsenkelder. Deze 
route (via de Kruisweg en Kruisstraat) wordt bovendien 
autoiuw gemaakt. De basis van het Haarlems verkeersbeleid 
is opgenomen in het HVVP. Hierin staat ook beschreven 
waaraan de gemeente prioriteit geeft.

3. De situatie rond het station verdient verbetering. Voor deze 
situaties zijn voorstellen uitgewerkt welke zich bevinden in 
verschillende fasen van planvoorbereiding. De voorstellen 
zijn en/of worden met elkaar afgestemd.
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• Het water van de Bolwerken dreigt de ‘meest overbrugde' te worden van
Nederland. Er liggen reeds 5 (!) bruggen op minder dan 1 kilometer, waarvan 
de laatst gebouwde - met een karakter dat geheel niet past bij de historische 
waarde van de Bolwerken - slechts /.eer weinig wordt gebruikt. Nog een zesde 
erbij en dat zonder integrale afweging van relevante zaken....

• Er staan dagelijks files in de Frans Halsstraat en op Prinsen Bolwerk, hetgeen 
voor grote milieu overlast zorgt. De doorstroming van deze routes door de 
route voor het station langs zo min mogelijk te laten onderbreken door zowel 
auto's als fietsers, met ruim doorgang voor bussen, is een sterke alternatieve 
optie.

Graag schets ik een volgend alternatief scenario, waarbij de Rode Loper met 
tweeriehtings fictsverkeer door de Frans Halsstraat kan plaats vinden, de 
doorstroming van gemotoriseerd vervoer langs het station fors beter wordt geregeld, 
bussen geen oponthoud kennen door ochtcndfile in de Frans Halsstraat, overgang 
binnenstad naai- Noord sterker wordt ontwikkeld, bewoners een veiligere prettiger 
leefbare omgeving kennen en de middenstand wordt gestimuleerd: 
a. ‘Halve knip’ op het Frans Halsplein voor auto's vanuit Noord;
1). Doorlating van bussen vanuit Noord richting station;
c. Fietsers bereiken het station via een fietsbrug of onderdoorgang;
d. Opwaarderen Frans Halsplein als aantrekkelijke 'stepping stom:' tussen stat ion en 

Cronjestraat voor het publiek. Onder andere door het plaatsen van hlocmcnstn! en 
viszaak centraal op Frans Halsplein, waarmee fontein en zitplaatsen aan 
functionele waarde winnen (in plaats van de huidige hangplek situatie);

e. Betaalde parkeerplaatsen waar nu blocmenstal en viszaak zich bevinden 
(uitbreiding capaciteit ten gunste van middenstand overdag en bewoners s 
avonds);

1. Verwijderen 1 rij aan parkeerplaatsen in de Frans Halsstraat (voor de even 
nummers), zodat daar eveneens een tweerichtingsverkeer fietspad kan worden 
gelegd (oftewel de Rode Loper gaat door de Frans Halsstraat). Deze rij aan 
parkeerplaatsen is immers gecompenseerd door de toevoeging van 
parkeerplaatsen sub e.

De gemeente heeft ervoor gekozen hoogwaardige fietsroutes door 
de stad aan te leggen Met als gevolg verlies van parkeerplaatsen.

Er zijn veel alternatieven denkbaar. Feit is dat de structuurvisie 
Haarlem 2020 en het na inspraak vastgestelde Masterplan
Spoorzone leidend zijn voor de uitwerking van alle gemaakte en 
nog uit te werken deelplannen.

2009/194797 J.M. van der Klauw Ik ben tegen het ontwerp herprofilering Rode Loper Noord 2' fase en wel om de volgende 
redenen:

1. parkeerplaatsen gaan verloren. In het eerste deel van de Kennemerstraat (dus tegen het
Dolhuis aan) moeten drie blokken huizen gebruik maken van de beschikbare parkeerruimte. 
Verscholen achter dit eerste deel bevindt zich een steeg met acht panden, waarvan een aantal 
met dubbele bewoning. In dit gedeelte van de straat zijn een aantal bedrijfspanden waar voor 
de uitrit een wegsleepregeling geldt. De parkeerdruk is nu al zeer groot zeker na 18 u.

2. Uitrijdende auto’s zullen een gevaar zijn voor de fietsers en vooral in- en uitparkerende 
auto’s.

3. een prachtig stukje park moet worden opgeofferd voor deze rode loper. Een rustig moment 
in het park is er dan niet meer bij.

4. de huidige dynamiek van de fietsers en dan vooral in de spits is dat de snellere fietsers op 
het brede stuk voor de Riperda zich kunnen rangschikken in een lange rij fietsers. Tegen de 
tijd dat ze bij de Frans Halsstraat zijn aangekomen heeft de rij zich geordend: de snelle 
vooraan op kop, de langzame achteraan. Brede fietspaden in het begin bij het N.S. station 
richting noord is de oplossing.

5. vele fietsers zullen hun huidige routes blijven gebruiken.

1 .In dit project zijn dit tegengestelde belangen. Hoogwaardige 
fietsverbindingen vinden wij belangrijker in het algemeen belang 
van Haarlem t.o.v. het individueel belang van de bewoners.
2. Bij uitrijden is de snelheid per definitie laag. Er is dus geen sprake 
van een gevaarlijke situatie.
3. Het project Schotersingelbrug heeft vertraging opgelopen. Totdat 
de realisatie van de Schotersingelbrug onherroepelijk is, wordt het 
project Rode Loper Noord bevroren. Hiermee wordt voorkomen dat 
er een situatie kan ontstaan, waarbij de Rode Loper Noord geen 
vervolg krijgt over de Bolwerken naar het Station.
4. De fietsverbinding via het Bolwerk sluit straks aan op de te 
wijzigen situatie in de Kruisweg/Kruisstraat. Het fictsverkeer komt 
straks via deze route in twee richtingen langs de ingang van de 
toekomstige fietsenkelder. Deze route (via de Kruisweg en 
Kruisstraat) wordt bovendien autoluw gemaakt. De huidige 
fietspaden via de Schoterweg en de Kennemerbrug zijn te smal en 
kunnen niet verbreed worden zonder dat dit ten koste gaat van 
andere verkeersfuncties.

5. Wij verwachten dat er veelvuldig gebruik zal worden gemaakt 
van de nieuwe hoogwaardige fietsverbindingen.
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2009/192345 W. van Vliet Hierbij maak ik nadrukkelijk bezwaar tegen het ontwerp herprofilering rode loper noord, 2* fase.

Op de informatiebijeenkomst van 25 augustus j.l. heeft u mij op geen enkele wijze overtuigd van de 
voordelen van het nieuwe ontwerp. Na uitvoerige bestudering van het voorlopige herontwerp van de 
herprofilering maak ik u hierbij mijn onderbouwde bezwaren kenbaar.

1. Het nieuwe ontwerp levert de fietser vrijwel geen tijdswinst op bij het fietsen naar de 
binnenstad. Ook de fietsveiligheid wordt en niet door verhoogd. De nieuwe route biedt dus 
geen toegevoegde waarde ten opzichte van het tracé als voorgesteld door de wijkraad Frans

Hals.

2. Het ontwerp heeft ingrijpende gevolgen voor de bewoners van de Schotersingel (hogere 
verkeersdruk), de Kennemerstraat (gedeeltelijke afsluiting van de straat voor verkeer), de 
Ruysdaelstraat en de Frans Halsstraat (significant slechtere bereikbaarheid).

3. Het verlies van parkeerplaatsen in de Kennemerstraat wordt in uw voorstel op geen enkele 
wijze gecompenseerd. De Frans Halsbuurt leidt reeds onder grote parkeerdruk en u zult dus 
alle parkeerplaatsen die vervallen binnen de buurt elders moeten aanleggen. Waar gaat u de 
vervallen parkeerplaatsen aanleggen? Het voorlopige ontwerp geeft hier geen antwoord op.

4. Door het afsluiten van de verbinding Kennemerstraat - Frans halsstraat wordt de 
bereikbaarheid van de Frans Halsstraat en de Ruysdaelstraat op een onacceptabele wijze
beïnvloed voor de bewoners.

5. De aanleg van een nieuwe brug voor fietsers en voetgangers over de Bolwerken is zeer 
onverstandig en bovendien is hier nog geen besluit over genomen. De voorgestelde 
herprofilering is echter reeds gebaseerd op deze brugl Een verkeerde volgorde van 

besluitvorming dus.

6. De aanleg van een nieuwe vereist het kappen van historische bomen in het Schoterpark 
waardoor het aanzicht van het park negatief beïnvloed wordt. Tevens kan natuurlijk het 
aanleggen van een brug binnen een hemelsbrede afstand van 100 (1) meter van een 
bestaande brug met voldoende capaciteit voor zowel voetgangers als fietsers op geen enkele 
wijze financieel verantwoord worden. Er zijn reeds 3 bruggen welke het Schoterpark

1. De fietsverbinding via het Bolwerk sluit straks aan op de te 
wijzigen situatie in de Kruisweg/Kruisstraat. Het fietsverkeer komt 
straks via deze route in twee richtingen langs de ingang van de 
toekomstige fietsenkelder. Deze route (via de Kruisweg en 
Kruisstraat) wordt bovendien autoluw gemaakt. De huidige 
fietspaden via de Schoterweg en de Kennemerbrug zijn te smal en 
kunnen niet verbreed worden zonder dat dit ten koste gaat van 
andere verkeersfuncties. Verbetering van het fietsnetwerk op de 
bestaande brug is daarom niet goed mogelijk.

2. Wij verwachten dat de fietser veelvuldig gebruik zal maken van 
de hoogwaardige fietsroute.

In dit project zijn dit tegengestelde belangen. Hoogwaardige 
fietsverbindingen vinden wij belangrijker in het algemeen belang 
van Haarlem t.o.v. de individuele belangen van bewoners.
Huidige aantal parkeerplaatsen is 20 en nieuwe aantal 
parkeerplaatse is 17.

4. Aanpassing VO: De kruising Kennemerstraat Frans Halsstraat 
blijft open voor autoverkeer.

5. De structuurvisie Haarlem 2020 en het Masterplan Spoorzone 
zijn leidend voor de uitwerking van alle gemaakte en nog uit te 
werken deelplannen.

6. Het project Schotersingelbrug heeft vertraging opgelopen. Totdat 
de realisatie van de Schotersingelbrug onherroepelijk is, wordt het 
project Rode Loper Noord bevroren. Hiermee wordt voorkomen dat 
er een situatie kan ontstaan, waarbij de Rode Loper Noord geen 
vervolg krijgt over de Bolwerken naar het Station.

doorkruisen met meer dan voldoende capaciteit voor fietsers, voetgangers en gemotoriseerc 
verkeer. In condusie, de aanleg van een nieuwe brug is een verspilling van 
gemeenschapsgeld welke zeer waarschijnlijk niet goedgekeurd zal worden.

7. De praktijk leert dat ook bromfietsen (tegen de regels in en vooral in de avonduren) gebruik 

maken van de fietspaden. Ook dit zal dus een negatieve invloed hebben op de situatie in het 
Schoterpark en voor de bewoners van de Kennemerstraat.

Conduderend ben ik, samen met de wijkraad Frans Hals en de buurtbewoners, uitgesproken 

tegenstander van de door u voorgestelde herprofilering.

ik wil u daarom met klem verzoeken het alternatieve tracé voorstel van de wijkraad Frans Hals als 
geheel ter beoordeling voor te leggen aan de bewoners en af te zien van het voorlopige ontwerp.

7. lir is nog geen besluit genomen of snor- en bromfietsen straks 
wel of niet gebruik mogen maken van de nieuwe fietsbrug. De 
Kennemerstraat wordt fietsstraat waar ook auto’s en bromfietsen 
zijn toegestaan.

Ons antwoord op het Tracé onderzoek van de wijkraad is elders in 
deze nota van beantwoording opgenomen (zie pagina 8,9 en 10)
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2009/192124 B. Maurits Na het bijwonen van de vergadering gisteren in de Fonteinkerk, waar de gemeente 
Haarlem een inkijkje gaf in het voorlopige ontwerp voor de aanleg van de fietsroute De 
Rode Loper, hier mijn reactie.
Als fietsliefhebber en voorstander van groen transport heb ik toch een aantal grote 
bezwaren tegen dit voorlopige ontwerp.

Parkeerplaatsen.

Waar moeten de bewoners van de korte Kennemerstraat en de autobezitters van de daar 
parallel aan gelegen steeg, hun auto's kwijt?
De straat heeft nu al een tekort aan parkeerplaatsen en dit word in het huidige voorstel 
nog meer gereduceerd.
De huizenbezitters, waartoe ik overigens niet behoor, zullen hun panden in waarde zien 
dalen omdat de korte Kennemerstraat, nu een straat met alleen bestemmingsverkeer zal 
veranderen in een 'Groene snelweg'.

Bereikbaarheid

De Kennemerstraat en in het bijzonder het korte gedeelte zal minder goed bereikbaar 
zijn. Bewoners zullen wrevel opwekken als zij met hun auto over de Rode Loper rijden, 
omringt door fietsers die in noord / zuidelijke richting op weg zijn naar hun huis of werk, 
afhankelijk van het tijdstip.
Kleine bedrijven zullen last hebben van deze slechtere bereikbaarheid en daardoor omzet 
verlies lijden.
In hoeverre kunnen hulpdiensten als: brandweer, ambulance en niet te vergeten de 
vuilnis ophaal dienst ons nog bereiken?
Ik zie de beelden nu al voor mij als op een woensdagochtend, midden in de ochtendspits, 
een grote vrachtauto van de gemeente reiniging deze fietsroute blokkeert.
Fietsers en scooters zullen er niet meer langs kunnen en ik ben ervan overtuigd dat dit 
grote files en nog grotere irritaties gaat opleveren.

Milieuonvriendelijk
Een groene fietsroute klinkt natuurlijk mooi op vergaderingen en in partijprogramma's 
maar de realiteit voor de bewoners van de Kennemerstraat is dat wij een vracht aan 
fietsers en scooters te verwerken krijgen.
De straat die nu alleen bestemmingsverkeer heeft word een strategische noord/zuid 
route met alle overlast die daarbij hoort.
Een paar fietsers erbij geen bezwaar maar van gemiddeld 30 a 40 per dag naar 6000 is 
buiten proportioneel.
Ik er ook van overtuigd dat het een illusie is dat De Rode Loper er voor zal zorgen dat 
mensen niet meer per auto naar de stad gaan.
Dat is vooral een mentaliteitskwestie en afhankelijk van de weersomstandigheden en 
deze mensen pakken nu ook al de fiets.
Voor de bewoners van de Kennemerstraat zal dit voorstel alleen maar meer 
geluidsoverlast en verontreiniging opleveren.
Scooters stoten de meest kleinsstofdeeltjes uit en dan heb ik het nog niet over het aantal 
decibellen wat ze produceren.

Gevolg van het aanleggen van een fietsverbinding is het verlies van 
een aantal parkeerplaatsen. De discussie over de parkeergarage 
moet separaat gevoerd worden en valt buiten het project gebied

Bereikbaarheid:
De straten blijven bereikbaar voor autoverkeer, ook hulp- en 
vuilnisdiensten.

Milieuonvriendelijk:
De gemeente probeert de mentaliteit te beïnvloeden door het maken 
van goede voorzieningen voor fietsers in Haarlem. Wanneer fietsen 
comfortabel, snel en veilig kan tussen verschillende bestemmingen 
wordt de drempel om de fiets te gebruiken verlaagd. Het is geen 
wondermiddel die alle automobilisten uit de auto haalt. Het beleid 
richt zich voornamelijk op het gebruik van de fiets voor de korte 
ritten. De meeste autoritten zijn lokaal en kort zo is gebleken uit 
onderzoek. Op de korte afstand kan de fiets daarom de concurrentie 
met de auto aan. Transitie van de auto naar de fiets heeft een 
gunstige invloed op het totaal van de uitstoot.
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Aantasting leefomgeving

Door meer (fiets & scooter)verkeer, geluidsoverlast en een slechtere bereikbaarheid zal 
onze leefomgeving op alle fronten verslechteren.

Vernietiging historisch landschap

De aanleg van de Rode Loper, inclusief brug over de Schotersingel, zal het eeuwenoude 
historische landschap van het Dolhuys en het Bolwerkpark onherstelbaar beschadigen. 
Het park, een rustige geluidsarme zone vlakbij het centrum, is voor veel bewoners uit de 
buurt een rustpunt. Een aantal jaren geleden is het park voor veel geld in oude stijl 
hersteld en nu word het opgeofferd voor een overbodige fietsroute met brug.
Ik kan mij niet voorstellen dat dit in de oorspronkelijke plannen van architect Zocher 
stond.

U begrijpt het.
Ik heb een groot bezwaar tegen het huidige voorstel, hoe mooi het ook gepresenteerd en 
uitgewerkt is.
Mijn leefomgeving en die van mijn buurtbewoners word aangetast en ik geloof niet dat 
het huidige voorstel op veel sympathie en draagvlak in de buurt kan rekenen.
Ik denk ook niet dat de aanleg van een nieuwe verkeersader met brug de manier is om 
mensen uit de auto te krijgen.
Daar zijn andere middelen voor maar dat is een heel ander verhaal en een andere brief. 

Een verandering hoeft niet per definitie een verbetering te zijn.
Ik vraag mij nog steeds af waarom de huidige verkeersstromen niet verbeterd worden, al 
begrijp ik dat het voor politici, goed op hun CV staat om mee beslissen over de aanleg 
van een 'groene' fietsroute.

Ik raad de gemeente, verantwoordelijke politici en ambtenaren met klem aan om hun 
tijd, geld en energie te stoppen in verbetering van de huidige verkeersstromen.
Ik denk dat er op de Kennemerbrug en het Frans Hals plein ruimte is voor verbetering, 
die minder ingrijpend en vooral minder geld zullen kosten.

Geen dure overbodige brug, geen grote aanpassingen aan straten & infrastructuur, 
gemekker van bewoners en aantasting van cultuur historisch landschap met alle 
procedures en tijdverlies die dit gaat opleveren.
Verbetering van de huidige situatie en verkeersstroom, zal veel minder kosten, een 
breder draagvlak hebben en daardoor ook beter werken en scoren, zowel in de politiek, 
bij de kiezers, de media en de Fietsers!

Aantatsten leefomgeving:
Per saldo verwachten wij geen toename van geluidsoverlast in het 
gebied.

Vernietiging historisch landschap:
De gemeente probeert door verbetering van de fietsinfrastructuur 
het fietsen aantrekkelijker te maken zodat de fiets vaker wordt 
gebruikt voor onze verplaatsingsbehoeflen. Wanneer de auto vaker 
stil blijft slaan heeft dat een gunstig effect op hel milieu, 
leefbaarheid en bereikbaarheid van de stad.

De fietsverbinding via het Bolwerk sluit straks aan op de te wijzigen 
situatie in de Kruisweg/Kruisstraat. Het fietsverkeer komt straks via 
deze route in twee richtingen langs de ingang van de toekomstige 
fietsenkeldcr. Deze route (via de Kruisweg en Kruisstraat) wordt 
bovendien autoluw gemaakt. De huidige fietspaden via de 
Schoterweg en de Kennemerbrug zijn te smal en kunnen niet 
verbreed worden zonder dat dit ten koste gaat van andere 
verkeersfuncties. Verbetering van hel fietsnetwerk op de beslaande 
brug is daarom niet goed mogelijk.
Het project Schotersingelbrug heeft vertraging opgelopen. Totdat de 
realisatie van de Schotersingelbrug onherroepelijk is, wordt het 
project Rode Loper Noord bevroren. Hiermee wordt voorkomen dat 
er een situatie kan ontstaan, waarbij de Rode Loper Noord geen 
vervolg krijgt over de Bolwerken naar het Station.

De fietsersbond afd. Haarlem is voorstander van een nieuwe 
verbinding via het Bolwerk (zie elders in deze beantwoording)
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Dit is uitgedeeld 
tijdns de cie Beheer 
van
8 oktober 2009

verkeerssituatie Frans Halsbuurt/Rode Loper/Bolwerken
28 september 2009

1 Oproep!

Oproep tot structureel overleg
Bewoners van de Frans Halsstraat, Bolwerken, de wijkraad en roepen dringend op tot structureel

Halsbuurt, de geplande fietsbrug over de Bolwerken en de daarmee samenhangende

2. Achtergrond '{J^^

Er is veel te doen over de Rode Loper. Thans ligt het inrichtingsplanvoor de Kennemerstraat en een 

gedeelte van de Frans Halsstraat ter inzage. Er is met het Masterplan Spoorzone uit 2003 een plan 
gelanceerd voor een brug over de Bolwerksinge! ter hoogte van het Dolhuys. Eerst was er geen sprake van 

een juridisch planologische procedure, nu blijkt dat toch weer wel aan de orde. De Wijkraad Frans Hals 

heeft een alternatief plan gemaakt, zodat de brug niet nodig is. Er zou met de oplevering van de

Haarlem omgaat met hun belangen. Maar ook over het opknippen van het project In stukjes, waardoor de 

doelstellingen voor het geheel buiten beschouwing blijven. Vanuit welke visie op de Frans Halsbuurt 

opereert de gemeente? Hoe is de toekomstige functie van het Frans Halsplein? Wat is het effect van de

de geplande fietsbrug over de Bolwerken nodig, met twee bruggen die er al zo dichtbij liggen?

Spr Inmiddels is er overleg gaande tussen de wijkraad, bewoners en ondernemers uit de Frans Halsbuurt, en 

>- bewoners uit omliggende wijken. Verschillende bewoners hebben aangegeven juridische stappen te willen

^J zetten. Zeker is-dat doorgaan op de huidige weg leidt tot veel commotie en confrontatie. Tegelijkertijd is er

^ starten met alle belanghebbenden, en vertegenwoordigers van de gemeente op het Juiste niveau.

\ Dit doet niet alleen recht aan de belangen van de bewoners, ondernemers en bezoekers in de Frans

Halsbuurt en omgeving, maar maakt het ook mogelijk de actualisering het HWP, waarover thans in de 

raad wordt gesproken in overleg tot stand te brengen, wellicht direct tezamen met een goed onderbouwd 

verkeerscirculatieplan. ïk 1 l \ . \ \

Over het project Rode Loper Noord heeft diverse malen overleg 
plaatsgevonden met de betrokken partijen. Er heeft een 
participatietraject plaatsgevonden dat bestond uit verschillende 
bijeenkomsten met verschillende partijen. Ook is er een presentatie 
bij de wijkraadsvergadering gehouden. Vervolgens is een VO 
gepresenteerd op een inspraakavond. Daarna hebben alle 
belanghebbenden 6 weken de tijd gehad om te reageren. Deze 
notitie is daar het resultaat van. Hiermee is meer dan voldoende 
gelegenheid geweest om een mening te geven over dit project.
In het vervolgtraject voor dit project zijn er ook nog mogelijkheden, 
zoals inspreken bij de commissie Beheer en bezwaar en beroep op 
kapvergunning en verkeersbesluit.

Het principebesluit om een nieuwe fietsverbinding aan te leggen 
tussen de Kruisweg en de Kennemmerstraat (via de Bolwerken) is al 
genomen in april 2005 in het kader van het vaststellen van de 
Structuurvisie Haarlem 2020. Deze structuurvisie is na participatie 
en inspraak tot stand gekomen. De aanleg van de verbinding wordt 
om uiteenlopende redenen in delen voorbereid (en uitgevoerd).

De fietsverbinding via het Bolwerk sluit straks aan op de te wijzigen 
situatie in de Kruisweg/Kruisstraat. Het fietsverkeer komt straks via 
deze route in twee richtingen langs de ingang van de toekomstige 
fietsenkelder. Deze route (via de Kruisweg en Kruisstraat) wordt 
bovendien autoluw gemaakt.

Gezien voorgaande concluderen wij dat er voldoende overleg met 
belanghebbenden heeft plaatsgevonden, om tot een afgewogen 
ontwerp te komen. Dat daarin niet alle wensen en belangen kunnen 
worden opgenomen is een gegeven. Er moeten keuzes gemaakt 
worden.

De projecten Rode Loper Noord en Scholersingelbrug hebben tot op 
heden een apart traject doorlopen van ontwerp en voorbereiding, De 
feitelijke aanleg van één van beide projecten zal echter niet starten, 
voordat zekerheid is ontstaan over de realiseerbaarheid van het 
andere project. Daarom is het project Rode Loper Noord vanaf 
heden bevroren. Hiermee wordt voorkomen dat er een situatie kan 
ontstaan, waarbij de Rode Loper Noord geen vervolg krijgt over de 
Bolwerken naar het Station.
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Voorgestelde werkwijze

Werkgroep
De werkgroep bestaat uit maximaal 15 personen, zodat een breed samengestelde groep kan 
ontstaan. Te denken valt aan een vertegenwoordiger vanuit de wijkraad Frans Hals, maar ook de 
wijkraad Binnenstad, bewoners uit de Frans Halsstraat, de Kennemerstraat, de Bolwerken, de 
winkeliersvereniging Cronjéstraat, de ondernemers van het Frans Halsplein, Schoterweg en de Frans

Vaststellen werkwijze
Belangrijk is om met elkaar vast te stellen welke uitgangspunten worden gehanteerd. De werkgroep

afgeweken. Bij de eerste bijeenkomst, of liever nog bij de uitnodiging tot deelname, moet voor 
deelnemers duidelijk zijn binnen welke kaders zij kunnen opereren. Dit onderdeel, maar ook andere 
aspecten van de werkwijze van de werkgroep wordt door bewoners en ondernemers voorbereid in 
overleg met de ambtelijk verantwoordelijken. De werkgroep moet worden begeleid door een

zetten, zodat helder is dat deze onafhankelijk opereert.

Voorgestelde stappen naar huldig Inzicht 
stap 0: werving deelnemers (zie boven)
tijd: oktober
doel: goede vertegenwoordiging van belangen in werkgroep, vertrouwen opbouwen door
wijze

van uitnodigen en helderheid in kaders

tijd: oktober
doel: kennismaken, uitleggen randvoorwaarden, uitleg over context van de plannen, eerste

verkenning van standpunten, vaststellen werkwijze van de werkgroep en

tijd: november

van punten van overeenstemming en meningsverschillen, vaststellen welke informatie 
nodig Is voor een goed oordeel

stap 3: verkennen van het haalbare
tijd: december/januari
doel: verbinden van consequenties aan wensen en randvoorwaarden, met

stap 4: resultaat
tijd: februari
doel: opstellen samenvatting resultaten door werkgroep

2009/189878 Leon Tebbens
ROVER Haarlem 
Infra, HOV

Beste Gemeente,

Reizigersvereniging ROVER is positief over het VO voor de Rode Loper Noord, maar vind het gevaarlijk dat Fietsers op 
de rijbaan moeten rijden op de kop van de Franshalsstraat (bij nummer 24, schuine hoek met Kennemerstraat). Daar 
ontbreekt namelijk een kort stukje fietspad. Als er op dat moment net een bus aankomt, ontstaan gevaarlijke 
sitatuabes op dit onoverzichtelijke punt.

Rover stelt voor om het het ontbrekende stukje fietspad alsnog te realiseren. In de bijlage vind u een goed voorstel 
hiervoor van de fietserbond. Het Is goed mogelijk om het ontbrekende stukje fietspad aan te leggen, als dit 1.50 meter 
breed wordt (ipv 2 meter) en er 1 parkeerplaats wordt opgeheven. Er blijft voldoende ruimte voor een (versmald) 
trottoir.

De route voor de doorgaande fietser loopt niet meer over de Frans 
Halsstraat, maar door de Kennemerstraat. De enkele fietser die 
besluit door de Frans Halsstraat te rijden, kunnen over de rijbaan 
rijden. Dit zou geen bezwaar moeten zijn daar deze weg in de 
vervoersplannen wordt aangepast tot een 30 km weg.
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2009/189461 Nicole Kwaks en Jan • 1 .Herprofilering Frans halsstraat o.a. door beëdiging bestaand fietspad 1 .Bochtverruiming is noodzakeiijk voor doorgang grote voertuigen.
Mokkenstrom veranderende bocht wijzen op onveilige situatie. Huidige situatie al hard Aanleg verbindende stuk fietspad is niet mogelijk. Een eventuele

gereden(door bewoners eerder aan gemeente aangegeven) wordt alleen verbinding d.m.v. een fietsstrook betekent dat de fietser de weg op
t. maar uitdagender door ruimere bocht. N.B. veel gezinnen woonachtig rijdt op het moment dat een grote wagen slecht zicht heeft op die

hier. Wij wonen naast huidig fietspad en ondervinden geen hinder van plek. Dat is een gevaarlijke simatie. De fietsroute naar het Frans
de fietsers. Brede stoep en fietspad, meer afstand weg met auto’s. Halsplein loopt straks door de Kennemerstraat. Via deze route kom
Onduidelijke motivatie opheffen fietspad, zien wij geen reden toe, ook je op exact dezelfde plek op het Frans Halsplein uit als dat nu het
handig voor fietsers die naar detailhandel Frans Halsplein willen. 
Verwachting anders fietsers op de stoep. Eventueel aanpassen 
parkeerplaatsen en vermindering onaanvaardbaar zeker door wegvallen 
parkeerplaatsen Kennemerstraat.

geval is.

• 2.Fietseroversteek t.b.v. Paul Krugerstraat. Gelet op groot aantal 2.Door de verkeerslichten op de Kleverlaan en op het
overstekende fietsers, onveilige situatie. Welke maatregelen om Kennemerplein ontstaan er voldoende mogelijkheden om over te
veiligheid te waarborgen?Waarom geen verkeerslichten? kunnen steken. Door de duidelijke voorrangssituatie wordt er

• 3.Herinrichting Kennemerstraat; geen autoverkeer meer mogelijk vanuit voldaan aan een veilige inrichting. Er kan bovendien in 2 fasen
Kennemertstraat naar Frans Halsstraat. Betekent voor bewoners bij 
zoeken naar parkeerplaatsen veel overlast verkeer in nabijgelegen

worden overgestoken.

smalle straten. Opheffen parkeerplaatsen geen alternatief, a veel druk op 
parkeervoorzieningen. Uitgang Frans Halshofje onveiliger door grote 
drukte fietsers.

S.Aanpassing VO: Kruising blijft open voor autoverkeer
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verkeerssituatie Frans Halsbuurt/Rode Loper/Bolwerken 
28 september 2009

1. Oproep!

Oproep tot structureel overleg
Bewoners van de Frans Halsstraat, Bolwerken, de wijkraad en roepen dringend op tot structureel 
overleg vóórdat onomkeerbare besluiten worden genomen over de verkeerscirculatie in de Frans 
Halsbuurt, de geplande fietsbrug over de Bolwerken en de daarmee samenhangende 
verkeersmaatregelen.

2. Achtergrond

Er is veel te doen over de Rode Loper. Thans ligt het inrichtingsplanvoor de Kennemerstraat en een 
gedeelte van de Frans Halsstraat ter inzage. Er is met het Masterplan Spoorzone uit 2003 een plan 
gelanceerd voor een brug over de Bolwerksingel ter hoogte van het Dolhuys. Eerst was er geen sprake van 
een juridisch planologische procedure, nu blijkt dat toch weer wel aan de orde. De Wijkraad Frans Hals 
heeft een alternatief plan gemaakt, zodat de brug niet nodig is. Er zou met de oplevering van de 
Schoteroogbrug opnieuw worden nagedacht over het invoeren van een halve knip.

Bewoners uit de Frans Halsbuurt zijn in toenemende mate boos over de wijze waarop de gemeente 
Haarlem omgaat met hun belangen. Maar ook over het opknippen van het project in stukjes, waardoor de 
doelstellingen voor het geheel buiten beschouwing blijven. Vanuit welke visie op de Frans Halsbuurt 
opereert de gemeente? Hoe is de toekomstige functie van het Frans Halsplein? Wat is het effect van de 
Schoteroogbrug (en het vervolgens afsluiten van de Waarderbrug) op de verkeersbewegingen? Waarom is 
de geplande fietsbrug over de Bolwerken nodig, met twee bruggen die er al zo dichtbij liggen?

Inmiddels is er overleg gaande tussen de wijkraad, bewoners en ondernemers uit de Frans Halsbuurt, en 
bewoners uit omliggende wijken. Verschillende bewoners hebben aangegeven juridische stappen te willen 
zetten. Zeker is dat doorgaan op de huidige weg leidt tot veel commotie en confrontatie. Tegelijkertijd is er 
een grote behoefte om juist met de gemeente samen te zoeken naar gemeenschappelijke doelstellingen 
én oplossingen. Daarom stellen de ondertekenaars van deze oproep voor om een werk- en overleggroep te 
starten met alle belanghebbenden, en vertegenwoordigers van de gemeente op het juiste niveau.

Dit doet niet alleen recht aan de belangen van de bewoners, ondernemers en bezoekers in de Frans 
Halsbuurt en omgeving, maar maakt het ook mogelijk de actualisering het HWP, waarover thans in de 
raad wordt gesproken in overleg tot stand te brengen, wellicht direct tezamen met een goed onderbouwd 
verkeerscirculatieplan. >/ ^ | | t \ 1



Voorgestelde werkwijze

Werkgroep
De werkgroep bestaat uit maximaal 15 personen, zodat een breed samengestelde groep kan 
ontstaan. Te denken valt aan een vertegenwoordiger vanuit de wijkraad Frans Hals, maar ook de 
wijkraad Binnenstad, bewoners uit de Frans Halsstraat, de Kennemerstraat, de Bolwerken, de 
winkeliersvereniging Cronjéstraat, de ondernemers van het Frans Halsplein, Schoterweg en de Frans 
Halsstraat, het Dolhuys etc. Daarnaast nemen bijvoorbeeld de programmamanager Noord, en 
andere ambtelijk vertegenwoordigers deel.

Vaststellen werkwijze
Belangrijk is om met elkaar vast te stellen welke uitgangspunten worden gehanteerd. De werkgroep 
moet een zwaarwegend advies kunnen uitbrengen, waarvan alleen gemotiveerd kan worden 
afgeweken. Bij de eerste bijeenkomst, of liever nog bij de uitnodiging tot deelname, moet voor 
deelnemers duidelijk zijn binnen welke kaders zij kunnen opereren. Dit onderdeel, maar ook andere 
aspecten van de werkwijze van de werkgroep wordt door bewoners en ondernemers voorbereid in 
overleg met de ambtelijk verantwoordelijken. De werkgroep moet worden begeleid door een 
onafhankelijk gespreksleider. Het lijkt voorts verstandig om een externe verkeerskundige in te 
zetten, zodat helder is dat deze onafhankelijk opereert.

Voorgestelde stappen naar huldig Inzicht 
stap 0: werving deelnemers (zie boven)

tijd: oktober
doel: goede vertegenwoordiging van belangen in werkgroep, vertrouwen opbouwen door

wijze
van uitnodigen en helderheid in kaders

stap 1: startbijeenkomst: ambities en doelstellingen

tijd: oktober
doel: kennismaken, uitleggen randvoorwaarden, uitleg over context van de plannen, eerste

verkenning van standpunten, vaststellen werkwijze van de werkgroep en 
overeenstemming over te volgen stappen

stap 2: verkennen van mogelijke verkeersmodellen

tijd: november
doel: het spectrum van mogelijkheden in beeld brengen en daarop reactie geven, verkennen

van punten van overeenstemming en meningsverschillen, vaststellen welke informatie 
nodig is voor een goed oordeel

stap 3: verkennen van het haalbare

tijd: december/januari

doel: verbinden van consequenties aan wensen en randvoorwaarden, met
ondersteuning van extern verkeerskundige

stap 4: resultaat

tijd: februari

doel: opstellen samenvatting resu Itaten door werkgroep


